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У ЖИЖИ У ЖИЖИ

Поводом насловне 
стране таблоида „Да-

нас“, са које нападају сина 
председника Србије, ог-
ласио се и Миленко Јова-
нов, члан Председништва 
СНС и шеф посланичке 
групе око СНС у Народној 
скупштини.

„Исти аутори, исте 
умоболне конструкције. 
Шта је урадио? Ништа. 
За шта га оптужују? Ни 

за шта. Усудио се да путује 
у Немачку, као и десетине 
хиљада грађана Србије, да 
бодри своју земљу на пр-
венству Европе у фудбалу. 
Ваљда их није питао да му 
дају аусвајс, а без тога не 
би смео да иде куда жели. 
И онда суштина - чак и ако 
је ишао о свом трошку, да се 
јавно изнесу подаци о њего-
вом обезбеђењу! Исти људи 
једног дана врше дехумани-

зацију и криминализацију 
Данила Вучића и од њега 
праве мету за криминалне 
кланове, а другог траже да 
се јавно говори о његовом 
обезбеђењу. Случајно? Не 
верујем... Само треба чита-
ти транскрипте разговора 
вођа криминалних кланова 
из којих је јасно да свако 
овде има своју улогу и врло 
је посвећено игра“, поручио 
је Јованов.

ПОчИњЕ ГРАДњА 1.500 
СтАНОВА У СУРчИНУ

Први потпредсед-
ник Владе и ми-

нистар финансија Си-
ниша Мали најавио је 
да ће на јесен почети 
градња 1.500 станова 
за ЕКСПО у Сурчину.

„Крећемо да гради-

мо 1.500 станова, као 
и акватик центар, цен-
тар водених спортова. 
Одмах, након тога, 
градимо и тематски 
парк“, рекао је Мали 
и објаснио да је ЕКС-
ПО одлична шанса да 

представимо Србију у 
најбољем светлу.

„Представићемо све 
оно што смо урадили 
у протеклих 15 година 
и допринећемо расту 
наше економије. Зато 
смо, паралелно са ЕКС-

„Инфлација је у пре-
тходних годину дана 
била на снажној опа-
дајућој путањи и про-
цена је да је у мају 
ушла у циљани кори-
дор од три плус-ми-
нус 1,5 одсто, на шта 
упућује наш модел, 
путем кога обрађује-
мо око 30.000 цена 
производа и услуга 
са око 130 интернет 
страница“, рекла је 
гувернер Народне 
банке Србије Јорго-
ванка Табаковић.

На конференцији 
о финансијским ус-
лугама, коју су ор-
ганизовали Савет 
страних инвестито-

ра и Европска банка 
за обнову и развој, 
истакла је да се до 
краја године очекује 
успоравање инфла-
ције, тако да би у 

2025. години треба-
ло да се креће око 
циља од три одсто.

„Економска актив-
ност је у првом троме-
сечју убрзала на 4,7 од-
сто међугодишње, а на 
нивоу године очекује-
мо раст од 3,5 одсто. 
Већ од следеће године 
очекујемо њено додат-
но убрзање на између 
четири и пет одсто, 
чему ће допринети и 
реализација инвести-
ција у оквиру програма 
„Скок у будућност - Ср-
бија 2027“, смањени 
глобални инфлаторни 
притисци и повољнији 
услови финансирања“, 
рекла је Табаковић.

Председница Народне 
скупштине Србије Ана 

Брнабић изјавила је да нај-
новији напади на породицу 
председника Србије (табло-
иду „Данас“ засметало је што 
је Данило Вучић бодрио срп-
ску репрезентацију из Немач-
ке) имају за циљ његово сла-
бљење и додала да не може да 
замисли како се председник 
Вучић осећа када се сваки дан 
суочава са оваквим стварима. 
Позвала је представнике опо-
зиције да се огласе и упитала 
их да ли желе да живе у земљи 
у којој су деца политичких 
противника легитимна мета 
напада.

„Ово нема никакве везе са 

Данилом Вучићем. Ово је то 
неопраштање борбе Алексан-
дру Вучићу за Србију. Тамо 
је било 35.000 наших људи, 
али изгледа да Данило Вучић 
нема то право. Он нема пра-
во да путује у Босну и Хер-
цеговину, он нема право да 
борави на КиМ... Видели смо 
да један опозициони лидер 
плаче када неко каже да је он 
лопов, а нико није споменуо 
његову децу. Како треба да 
реагује Александар Вучић? 
Да плаче сваки дан? Поента 

је да се он ослаби, јер ко би 
издржао ово?! Нападају му 
породицу, јер њему не могу 
ништа да замере и ништа да 
нађу - ни рачун, ни имови-
ну, ништа. Само ударају на 
Данила, на Милицу... И онда 
Срђан Миливојевић каже 
како, за разлику од Србије, 
Хрватска има институције. У 
Хрватској нико не зна како 
се зову деца Пленковића или 
Милановића. Зашто се мало 
по томе не угледају на Хр-
ватску“, упитала је Брнабић.

АНА БРНАБИћ О НОВИМ НАПАДИМА НА ПОРОДИцУ 
ПРЕДСЕДНИКА ВУчИћА

НИКАДА МУ НЕћЕ 
ОПРОСтИтИ БОРБУ зА СРБИЈУ

МиЛенко јованов:     УМОБОлНЕ КОНСтРУКцИЈЕ

ДАљЕ УСПОРАВАњЕ 
ИНфлАцИЈЕ, СлЕДЕћЕ 

ГОДИНЕ 3%

ПО, представили 
оно чему је председ-
ник Вучић говорио, а 
то је програм Србија 
2027. Дакле, да ис-
користимо следеће 
три и по године за 
инвестиције у путну 
инфраструктуру, у 
железницу, у шко-
ле, у енергетику, у 
здравство... У све 
што подиже квали-
тет живота грађана 
Србије и да дође-
мо до 100 милијар-
ди евра вредности 
БДП-а 2027. годи-
не“, рекао је Мали.

Према његовим 
речима, тренутно у 
Сурчину, на лока-
цији од 212 хектара, 
ради на стотине ма-
шина и радника.

„Насипа се земља, 
шипови су већ го-
тови за ЕКСПО, а 
кренули су да поста-
вљају шипове за На-
ционални стадион“, 
открио је Мали и 
истакао да је Србија 
први квартал ове 
године завршила са 
4,7 одсто раста БДП-
а, по чему смо били 
најбрже растућа еко-
номија у Европи.

НА НАПАДЕ ОштРО РЕАГОВАлИ 
ВУчЕВИћ, ВУЈОВИћ, МАлОВИћ...

Председник СНС Милош 
Вучевић поручио је да разуме 
да су противници СНС дубоко 
исфрустрирани јер немају шта 
да оспоре председнику Ву-
чићу, јер Србија никада није 
била политички и економски 
јача, али да не може да дозво-
ли прогон нечије деце и поро-
дице.

„И даље ћемо им одговара-
ти резултатима рада, важним 
пројектима које радимо за 
Србију и све бољим животом 
грађана. А на Данила смо по-
носни јер свим срцем навија 
за Србију и нико га у томе 
неће спречити“, рекао је Ву-
чевић.

Потпредседница Главног 
одбора СНС Ирена Вујовић 
истакла је да је упорни прогон 
Данила Вучића, који никако 

не учествује у јавном животу, 
јасан производ вишегодишње 
дехуманизације председника 
Србије и његове породице.

„Нажалост, одавно смо на-
викли да се налогодавци, у 
одсуству политичких идеја, а 
немоћни да оспоре резултате 
Александра Вучића, на прљав 
начин обрачунавају са њего-
вом породицом у тајкунским 
медијима“, нагласила је Вујо-
вић.

Члан Председништва СНС 
Бранислав Маловић објаснио 
је да председнику Вучићу 
противници не могу да опро-
сте то што Србија сваки дан 
напредује, што економски 
никада нисмо стајали боље и 
што ниједан човек није имао 
ни већу, а ни дуготрајнију 
подршку овог народа.
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Нови кинески брзи 
воз представљен је у 
Техничко-путничкој 

станици Земун, у присуству 
председника Србије Алек-
сандра Вучића. Нови елек-
тромоторни брзи воз Соко 
може да развије брзину од 
200 километара на сат, а 
најкасније 1. децембра ће 
ићи пругом Београд-Суботи-
ца и од центра главног града 
до Суботице стизаће за сат и 
10 минута.

Председник Вучић, том 
приликом, рекао је да Србија 
у последњих 40 година није 
имала возну линију која је 
имала толико путника као 
линија Београд-Нови Сад, јер 
људи препознају квалитет. 
Истакао је и да наша земља 
убрзано ради на изградњи и 

реконструкцији железничке 
саобраћајне мреже.

„Ове године биће изграђена 
3,3 километра пруге Сталаћ-
Ђунис, плус 14,5 километара 
на истој деоници. Радимо оби-

лазницу око Ниша од 22 ки-
лометра, радимо Ниш-Дими-
тровград, Ниш-Брестовац, 23 
километара према Лесковцу и 
план је да изградимо до Пре-
шева и до граничног прелаза 

са Северном Македонијом. 
Дакле, да имамо од Прешева, 
али и од Димитровграда па 
до Суботице, пругу на којој 
ће моћи да саобраћају возо-
ви од 120 до 200 километара 
на час“, навео је председник 
Вучић и додао да ће у будућ-
ности пруга Београд-Ваљево 
бити убрзана, али да пре тога 
мора да буде завршена и ре-
конструисана пруга Ваљево–
Врбница до границе са Црном 
Гором.

„Хоћу посебно да зах-
валим кинеској државној 
железничкој компанији 
China Communications 
Construction Company, која 
је вероватно најбоља ком-
панија која је икада радила 
нешто у Србији“, поручио је 
председник.

Током једнодневне 
радне посете Брисе-
лу, председник Србије 

Алекандар Вучић одвојено 
се састао са председником 
Европског савета Шарлом 
Мишелом, европским коме-
саром за суседску политику 
и проширење Оливером Вар-
хејијем и генералним дирек-
тором Директоријата Европ-
ске комисије за суседство и 
преговоре о проширењу Гер-
том Јаном Копманом. Ипак, 
предвиђени и раније плани-
рани састанак са Аљбином 
Куртијем није се догодио.

„Желим да вас обавестим 
да састанка са Куртијем није 
било, јер Курти није хтео или 
није смео да се сретне са 
мном. Неће човек да ме види. 
Није спреман на састанак са 
мном“, открио је председ-
ник Вучић и додао да су сви 

остали састанци били веома 
успешни.

„За нас су ово били веома 
важни и добри разговори, 
верујем да ћемо пре краја 
године имати прве транше 
новца из агенде раста“, ре-
као је председник Србије и 
објаснио да су теме на свим 
састанцима биле агенда рас-
та, неопходне реформе и је-
динствено тржиште.

Истакао је и конструк-
тиван разговор о наставку 
европског пута и начинима 
за убрзање процеса евро-
интеграција Србије са гене-
ралним директором Дирек-
торијата Европске комисије 
за суседство и преговоре о 
проширењу Гертом Јаном 
Копманом.

„Посебна тема разговора 
били су и кораци које Србија 
треба да предузме у оства-
ривању своје реформске 
агенде, као и примени плана 
раста ЕУ за Западни Балкан, 

а све у циљу приближавања 
јединственом тржишту ЕУ“, 
навео је председник.

Такође, пренео је да је са 
председником Европског са-
вета Шарлом Мишелом имао 
добар састанак о европском 
путу Србије, ситуацији у ре-
гиону, глобалним питањима, 
као и о перспективама по-
литике проширења у светлу 
резултата недавно одржаних 
европских избора.

„Поновио сам да Србија 
посвећено ради на прибли-
жавању ЕУ, испуњавању ев-
ропских стандарда, првен-
ствено зарад бољег живота 
својих грађана и нагласио да 
ће наша земља наставити да 
се усаглашава са заједничком 
спољном и безбедносном по-
литиком ЕУ, штитећи притом 
своје националне интересе“, 
навео је председник Вучић.

Током билатералног са-
станка са високим представ-
ником ЕУ за спољне послове 

и безбедносну политику и 
потпредседником Европске 
комисије Жозепом Борељом 
и специјалним представни-
ком ЕУ за дијалог Београда и 
Приштине Мирославом Лај-
чаком, истакао је пуну пос-
већеност Београда наставку 
дијалога и искључиво мир-
ном решавању проблема.

„Посебно сам инсистирао 
на формирању Заједнице 
српских општина и указао 
на све једностране потезе 
Аљбина Куртија и тежак по-
ложај Срба на Косову и Ме-
тохији‘“, нагласио је пред-
седник и додао да је поновио 
посвећеност Србије да учес-
твује у тражењу компромис-
ног решења у циљу заштите 
српског народа и нормали-
зације односа, те додао да 
Приштина није у стању да 
испуни оно што је потписала 
пре 11 година, а то је фор-
мирање Заједнице српских 
општина.

ВОз САМ ДИЈАГНОСтИКУЈЕ 
КВАРОВЕ И СМЕтњЕ

КУРтИ НИЈЕ хтЕО ИлИ НИЈЕ СМЕО 
ДА СЕ СРЕтНЕ СА МНОМ

ПРЕДСтАВљЕН НОВИ 
КИНЕСКИ БРзИ ВОз

зЕМУН

Кинеска компанија ЦРРЦ 
Чангчун дизајнирала је и 
произвела електромотор-
ни воз Соко по мери за же-
лезничке пруге у Србији и 
Мађарској. Састоји се од 
четворо кола, двоје мотор-
них кола и две приколице. 
Сва кола за седење првог и 
другог разреда имају прос-
тор за инвалидска колица, 
тоалете за особе са смање-
ном покретљивошћу, прос-
тор за одлагање бицикала, 

кабасти пртљаг... Снага вуче 
је 2.700 киловата, а воз посу-
дује систем тзв. интелигент-
ног одржавања, то јест може 
да дијагностикује кварове 
и сметње. Такође, поседује 
интелигентни систем за про-
дају карата, односно може 
приказати слободна и заузе-
та места за путнике и инфор-
мације о деоници у реалном 
времену. На аутоматима 
и апаратима за кафу обез-
беђено је онлајн плаћање.

БРИСЕл

... са ОливерОм вархеЈиЈем
срдачан сусрет председника србиЈе 

александра вучића са ЖОзепОм бОрељОм...

... са ШарлОм миШелОм ... са ГертОм ЈанОм кОпманОм
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У Београду је одржан 
дводневни први Све-
српски сабор под на-

зивом „Један народ, један са-
бор - Србија и Српска“, који 
је окупио званичнике Србије 
и Републике Српске, на челу 
са председницима Алексан-
дром Вучићем и Милорадом 
Додиком.

Свесрпски сабор почео је 
молебаном у Храму Светог 
Саве, а настављен је зајед-
ничком седницом две вла-
де, којој су присуствовали и 
председници Србије и Српс-
ке, патријарх српски Пор-
фирије, као и представници 
Српске листе са КиМ и пред-
ставници Срба из Црне Горе 

и Северне Македоније.
На седници је једногласно 

усвојен нацрт Декларације 
о заштити националних и 
политичких права и зајед-
ничкој будућности српског 
народа, у којој се констатује, 
између осталог, да српски 
народ представља једин-
ствену целину, да је КиМ 
неотуђиви део Србије, једна 
од одредница српског на-
ционалног идентитета и да 
се не подржава резолуција о 
Сребреници.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић нагласио је, 
том приликом, да односи Ср-
бије и Српске не смеју никад 
да трпе.

 „Данас је постигнут дого-
вор о српском јединству које 

неће трајати један дан, два 
или три месеца, већ које ће 
трајати довека. Нико неће 
моћи да прави кораке уна-
зад“, поручио је председник 
Вучић и нагласио да су мир и 
економски напредак кључни 
и витални интереси српског 
народа.

„Српски национални ин-

терес је и економија, то смо 
назвали ЕКСПО 2027, а еко-
номија је суштина и прва 
тачка националне безбед-
ности, то је од виталног ин-
тереса за све нас и оно што 
нам даје снагу“, рекао је 
председник Вучић и навео да 
Србија Републику Српску ни-
кад неће оставити на цедилу.

ПРВИ СВЕСРПСКИ САБОР „ЈЕДАН НАРОД, ЈЕДАН САБОР - СРБИЈА И СРПСКА”

СрпСко јединСтво трајаће довека

Председник РС Милорад 
Додик поручио је да је овај 
век - век уједињења Србије 
и Републике Српске и нагла-
сио да само српски државни 
и национални интерес немају 
алтернативу. Додао је да је 
Српска загледана у Србију 
и оценио да односи Србије 

и Српске никада нису били 
бољи него када је на власт 
дошао Александар Вучић и 
да се Србија под његовим 
вођством ослободила стра-
ног туторства.

„Осећамо да нисмо само 
браћа, већ да смо заједно 
спремни да носимо терет и 

одговорност да заједно ка-
жемо шта хоћемо. Овај на-
род ће се ујединити и сигур-
но ће бити једно“, рекао је 
председник Додик.

Након Свесрпског сабора, 
два парламента требало би 
да усвоје Декларацију о заје-
дничкој будућности, која је 

представљана на Сабору, а 
која говори о томе да српски 
национални интерес нема 
алтернативу, као и то да ће 
се од сада 15. фебруара обе-
лежавати Дан државности 
Републике Србије и Дан Ре-
публике Српске.

На седници две владе, којој 

МИР И ЕКОНОМСКИ 
НАПРЕДАК ВИтАлНИ 
СУ ИНтЕРЕСИ 
СРПСКОГ НАРОДА

БЕОГРАД

александар вучић, патриЈарх српски пОрфириЈе, милОрад дОдик
српска Је заГледана у србиЈу, ОднОси никад нису били бОљи: ана 
брнабић, Жељка ЦвиЈанОвић, милОрад дОдик, александар вучић
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ПРВИ СВЕСРПСКИ САБОР „ЈЕДАН НАРОД, ЈЕДАН САБОР - СРБИЈА И СРПСКА”

су присуствовали председни-
ци Вучић и Додик и патријарх 
српски Порфирије, донета 
је и одлука о расписивању 
конкурса о изградњи мемо-
ријалних центара у Доњој 

Градини и Београду, у знак 
сећања на жртве Јасеновца, 
а размењени су и потписани 
документи између ресорних 

министарстава у владама Ср-
бије и Српске.

Председници Републике 
Србије и Републике Српс-
ке, заједно са ресорним 

министрима, састали су 
се са војним ветеранима у 
Дому Гарде на Топчидеру, 
а затим је уследило и цен-
трално обележавање ма-
нифестације „Један народ, 
један сабор - Србија и Срп-
ска“ на Тргу Републике и 
развијање величанственог 

кола у срцу Београда, које 
је играло неколико хиљада 
људи. Обучени у народне 
ношње, наступили су члано-
ви 50 културно-уметничких 
друштава Србије и Српске, а 
свечаност су увеличали ми-
гови Војске Србије који су 
надлетели Трг републике, 

на којем се окупио велики 
број грађана.

Званичници обе владе 
обишли су и Народни музеј, а 
председник Вучић, том при-
ликом, нагласио је да ће др-
жава покушати да откупи сва 
наша уметничка дела која се 
налазе на аукцијама, као и 

то да постоји могућност да 
је пронађен заручни прстен 
књегиње Милице.

Манифестација је заврше-
на великим ватрометом из 
Парка Републике Српске на 
левој обали Саве, а на Кули 
Београд писало је: „Живела 
Србија, живела Српска, један 

сабор један народ“ у бојама 
српске заставе. Пре ватро-
мета, приређена је и велика 
бакљада на старом Савском 
мосту.

Поред културно-уметнич-
ког и забавног програма, на 
Свесрпском сабору донете су 
и многе важне одлуке, међу 

којима и одлука двеју влада 
о изградњи меморијалних 
центара у Београду и Доњој 
Градини. Такође, најављено 
је да ће Србија уплатити 10 
милиона евра за пут Бијељина 
- Сремска Рача, за који је већ 
преузела обавезу да ће га из-
градити.

наставак са стране 7
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Члан Председништва 
СНС и познати хи-
рург Златибор Лончар 

био је министар здравља 
од 2014. до 2022. године, у 
владама које су предводи-
ли Александар Вучић и Ана 
Брнабић, а након две годи-
не паузе поново се вратио 
на чело српског здравства. 
У разговору за „СНС Ин-
форматор“, министар Лон-
чар каже да је држава, на 
иницијативу председника 

Вучића, унапређење здрав-
ственог система ставила као 
апсолутни приоритет у про-
теклих 12 година.

- Пре 12 година здравстве-
ни систем био је на рубу про-
пасти, а пацијенти су били 
препуштени сами себи. Др-
жава је у здравство уложила 
изузетно велика средства, 
како бисмо пацијентима омо-
гућили боље услове лечења, 
а здравственим радницима 
радно окружење достојно 
најбољих установа у Европи 
и свету. У протеклих 12 го-
дина, изграђено је и рекон-
струисано 145 здравствених 
установа у 104 општине и 
града. Са четири нова кли-
ничка центра (УКЦС, УКЦВ, 

УКЦ Ниш и УКЦ Крагујевац) 
и три нове ковид болнице 
(Батајница, Крушевац, Нови 
Сад), укупан број новоиз-
грађених и реконструиса-
них здравствених установа 
је 152. Када имате стабилну 
економију, онда имате и 
средства којима финансира-
те изградњу и реконструк-
цију болница. Канцеларија 
за јавна улагања определила 
је 37.909.893.09 динара (без 
ПДВ-а) и завршила радове 

за здравствене установе у 
68 општина и градова. Ми-
нистарство здравља опреде-
лило је 746.888.537 динара 
за 33 здравствене установе. 
Током пандемије, изграђене 
су и опремљене болнице у 
Београду, Крушевцу и Но-
вом Саду са укупним ула-
гањима од 4.968.212.718 
динара. Такође, у току су 
радови у здравственим ус-
тановама у 13 општина и 
градова, у вредности од 
35.246.387.346 динара, а 
у плану су даља улагања. 
Све то указује на одлуч-
ност државе да здравствену 
инфраструктуру унапреди 
до нивоа који никада није 
постојао у нашој земљи.

Каква је данас опремље-
ност српских болница 
најсавременијим апара-
тима?
- Изузетно велика сред-

ства издвојена су за набавку 
најсавременије опреме за 
наше болнице. Од 2012. до 
2024. године набављено је 15 
нових линеарних акцелера-
тора, 13 магнетних резонан-
ци, 76 скенера, 193 рентгена, 
32 ултразвучна апарата, 14 
ангио сала, више од 500 са-

нитетских возила, икс нож, 
гама нож, 27 мамографа… 
Само за опрему три нова 
клиничка центра издвојено 
је 152 милиона евра. Укупна 
вредност дотација за опре-
му из буџета Министарства 
здравља од  2012. до 2024. 
године је 8.208.336.154 ди-
нара. Поред тога, из кредита 
Светске банке издвојено је 
више од 106 милиона евра.

Колико дигитализација 
у здравству доприноси 
ефикасности система?
- Дигитална трансформа-

ција здравственог система 
започела је 2016. године са 
системом Мој Доктор који 
је омогућио електронско 

упућивање пацијената ка 
свим нивоима здравстве-
не заштите. Успостављен је 
регистар корисника лекара 
и уведен је јединствени ре-
гистар медицинске опреме. 
Годину дана касније, Ми-
нистарство здравља започ-
ело је са пројектом Нацио-
налне медицинске платфор-
ме за превентиву и дијаг-
ностику, која је умрежила 

сву дигиталну радиолошку 
опрему. Такође, пацијенти-
ма су доступне информа-
ције преко портала е-Здра-
вље. Од посебног значаја је 
увођење е-Рецепта, које смо 
реализовали 2018. године. 
Највећи бенефит за грађа-
не је увођење е-Терапије за 
хроничне болеснике од 2-6 
месеци. Даљим унапређи-
вањем е-Рецепта и увођењем 
електронског дозирања, др-
жава остварује уштеде од 15-
20 милиона евра годишње. У 
плану је да се омогући лека-
рима специјалистима пропи-
сивање лекова, да пацијенти 
више не би морали да од спе-
цијалисте иду ка изабраном 
лекару по рецепт, па онда у 
апотеку. Такође, у плану је 
и увођење електронског ре-
цепта у приватне установе, 
као и за војне осигуранике. 
Успостављен је и е-Картон, 
односно омогућено је иза-
браном лекару да има увид 
у медицинску документацију 
из свих осталих здравстве-
них установа где се пацијент 
појављивао. Тренутно се 
ради на увезивању свих ла-
бораторија у јединствен сис-
тем и на е-Досијеу, а у плану 
је и надоградња система за 
е-Рецепт, како би лекари 
добијали упозорења о леко-
вима који могу изазивати не-
жељена дејства.

Где се Србија налази у 
односу на државе ЕУ по 
питању доступности нај-
савременије терапије и 
иновативних лекова?
- Држава је препознала 

значај најсавременијих леко-
ва које медицина данас може 
да пружи, и сваке године се 
повећавају издвајања за ле-
кове. У протеклих шест го-
дина, на Листу лекова који 
се издају на терет обавезног 
здравственог осигурања ста-
вљено је 96 иновативних ле-
кова, што је пет пута више у 
односу на период пре десет 
година. Министарство здра-
вља наставља да подржава 
све активности које допри-
носе унапређењу права оси-
гураника на нове лекове.

НАПОР ДА 
зАДРжИМО 
МлАДЕ 
лЕКАРЕ, СЕСтРЕ 
И тЕхНИчАРЕ 
У СРБИЈИ

Колико имамо запосле-
них у здравству?

- За добар здравстве-
ни систем неопходни су 
стручни људи - лекари, 
медицински техничари и 
сестре. У здравственим 
установама запослено је 
више од 120.000 људи, 
нешто више од 20.000 
доктора медицине и близу 
48.000 медицинских се-
стара и техничара (остало 
су административни и не-
медицински радници). Од 
2014. до 2022. године за-
послено је више од 35.000 
здравствених радника и 
одобрено је 12.119 спе-
цијализација. Поносан сам 
на Програм запошљавања 
најуспешнијих дипломаца 
медицинских факултета 
и средњих медицинских 
школа. Деценијама смо 
слушали како најбољи 
дипломци одлазе, јер им 
нико не нуди посао. Зато 
смо 2018. године покре-
нули пројекат запошља-
вања младих лекара са 
просеком 10 и 9, којима 
смо обезбедили и специја-
лизације и докторске сту-
дије. У оквиру овог про-
грама, запослено је 1.641 
лекара и 2.000 најбољих 
медицинских сестара и 
техничара - укупно 3.641 
здравствени радник.

злАтИБОР лОНчАР, 
члан Председништва СНС и министар здравља

ИСтОРИЈСКА УлАГАњА ДРжАВЕ ДА БИ НАРОД БИО зДРАВ

министар кОЈи никада ниЈе напустиО хирурШку салу

златибОр лОнчар и александар вучић
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Премијер Србије Милош Ву-
чевић посетио је манастир 

Хиландар на Светој гори, где 
га је дочекао игуман Методије 
и показао му сваки кутак мана-
стирског комплекса.

„Велики је благослов налази-
ти се на овом светом месту, које 
је темељ и колевка наше духо-
вности“, поручио је премијер 
Вучевић у разговору са мана-
стирским братством.

На међународној конфе-
ренцији „Мир и одр-
жив развој“ у Атини, 

премијер Србије Милош Вуче-
вић поручио је да је време да 
се Западни Балкан охрабри и 
да Европа да јасан сигнал.

Вучевић је говорио на па-
нелу „Приступне перспекти-
ве Западног Балкана и њихов 
значај за будућност Европе. 
Да ли смо у периоду стагна-
ције или изградње новог мо-
ментума?“, где је оценио да 
Европа није заокружена без 
земаља Западног Балкана.

Додао је да је назив панела 
управо главно питање за све 
земље Западног Балкана и да 
суштина тог питања лежи у 
чињеници да су се људи за-
ситили очекивања. Нагласио 
је и да је чланство у Европској 
унији стратешки циљ Србије, 
додавши да ће се наставити 
реформе које би требало да 
буду подржане и конкретним 
мерама. Навео је и да Србија у 
потпуности подржава европ-
ски пут Западног Балкана и да 

Поводом великог срп-
ског државног и вер-
ског празника Видо-

вдана, премијер Србије Ми-
лож Вучевић присуствовао 
je парастосу кнезу Лазару 
и косовским јунацима у ма-
настиру Раваница, који је и 
задужбина кнеза Лазара, у 
којој се чувају његове мошти.

„Поводом обележа-
вања Видовдана, једног од 
највећих, најтежих и најлеп-
ших српских празника, а пре 
свега дана наших великих 
трагедија, дана наше голго-
те и нашег васкрсења, при-
суствовао сам парастосу кне-
зу Лазару и косовским јуна-
цима у манастиру Раваница“, 
написао је Вучевић.

Парастосу, који jе служио 
владика браничевски Игња-
тије, уз саслужење свештен-
ства СПЦ, присуствовао је и 
министар за рад, запошља-
вање, социјална и борачка 
питања Немања Старовић, 
који је уједно и председник 
Одбора за неговање тради-
ција ослободилачких ратова 
Србије, министар унутрашње 
и спољне трговине Томислав 
Момировић, министар култу-
ре Никола Селаковић.

ВИДОВДАНСКA 
лИтУРГИЈA У РАВАНИцИ

ПРЕДСЕДНИК СНС МИЛОш ВУЧЕВИЋ

ВРЕМЕ ЈЕ ДА ЕВРОПА ДА ЈАСАН 
СИГНАл зА зАПАДНИ БАлКАН

је активна на различитим ни-
воима у регионалној сарадњи 
и сарадњи са ЕУ. Указао је на 
Берлински процес, процес 
Брдо-Бриони, иницијативу 
Отворени Балкан, које су по-
казале да земље у региону 
имају свест о неопходности 
сарадње.

Вучевић је, иначе, на пане-
лу, указао да не воли да види 

двоструке стандарде који 
постоје, и по питању сарадње 
са Пекингом или у случају по-
зивања на поштовање тери-
торијалног интегритета који 
је, како је подсетио учеснике, 
битан у случају Украјине, али 
не и Србије.

„Одговорно сам бранио 
Србију. Можда сам некако 
звучао оштрије али када ви-

дите да постоје дупли стан-
дарди према вашој држави 
онда реагујете и мало емо-
тивније“, рекао је премијер 
Вучевић, и поручио да је до-
бро да Србија учествује на 
оваквим конференцијама и 
да изнесе своје аргументе.

„Замислите да се све ово 
прича без Србије. Добро да је 
неко од нас увек ту и да може 

да изнесе наше аргументе и 
чињенице. Заиста смо спрем-
ни да сарађујемо са свима на 
Балкану. Желимо сваки ус-
пех и Северној Македонији 
и Албанији, Црној Гори, БиХ. 
Имамо заједничку европску 
судбину, јер Европа не може 
да буде заокружена без зе-
маља Западног Балкана“, 
закључио је премијер Вучевић.

хИлАНДАР ЈЕ тЕМЕљ И КОлЕВКА НАшЕ ДУхОВНОСтИ

милОШ вучевић, никОла селакОвић и тОмислав мОмирОвић
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Поводом великог срп-
ског празника Видо-
вдана и обележавања 

635. годишњице Боја на Ко-
сову, чланови Владе Србије 
окупили су се у Крушевцу, 
у Градској кући, на свечаној 
седници Владе Србије, којој 
су присуствовали и начелник 
Генералштаба Војске Србије 
генерал Милан Мојсиловић  
и градоначелник Крушевца 
Иван Манојловић.

Пре седнице, председник 
Владе Милош Вучевић поло-
жио је венце на Споменик ко-
совским јунацима а затим је, 
заједно са министрима, оби-
шао Тактичко-технички збор, 
односно приказ наоружања 
и опреме Војске Србије, на 
којем је први пут приказан 
систем за противваздушну 
одбрану ХQ-17АЕ, кинески 
ПВО систем кратког домета 
за заштиту трупа на копну.

„Видовдан је угаони ка-
мен наше културе и нацио-
налног идентитета, али и 

подсетник на кључне тре-
нутке и искушења кроз које 
смо, као народ, прошли у 

историји. Из царског гра-
да Крушевца, на Видовдан, 
желим да поручим да Вла-
да Србије, заједно са пред-
седником и врховним ко-
мандантном Александром 
Вучићем, наставља одлучну 
борбу за очување држав-
них националних и народ-
них интереса, за опстанак 
КиМ и пре свега за опстанак 
Срба на КиМ“, истакао је 
премијер Вучевић.

Према његовим речима, 
судбоносни 28. јун није само 
датум у неком календару, 
већ моменат који симбо-
лизује отпорност, пожртво-
ваност и све што је добро у 
нама.

„Видовдан је јавна испо-
вест колективног сећања 
које опомиње и буди, храб-
ри и бодри, крепи и учи. 
Видовдан је дан када смо 
победили, а не изгубили. 
На овај дан сећамо се мно-
гобројних мученика који 
су пали за отаџбину, род и 
веру, пре Косова, на Косову 
и после Косова. Међу њима 
на првом месту је свети кнез 
Лазар, који се 1389. године 
пре приволео небеском него 
пролазном земаљском цар-
ству. Лазар је донео  одлу-
ку да се бори, знајући да су 
све околности против њега, 

- видовдан је завет за непрекидну борбу за 
слободу, а кроз свој рад морамо да осигурамо 
да пламен слободе настави да гори за будуће 
генерације, да србија живи, ради и гради се 

(Милош Вучевић, председник Владе Србије)

СВАКА ГЕНЕРАцИЈА ИМА СВОЈ ВИДОВДАНСКИ ИСПИт

што оличава дух Видовда-
на. А то је бирање части, 
уместо потчињавања не-
правди, јачем и снажнијем. 
То је оно што ниске душе, 
утамничене ропским лан-
цима, нити могу да схвате, 
нити да разумеју“, нагласио 
је председник Владе.

Премијер Вучевић иста-
као је да је тај колосални бој 
дубоко урезан у национал-
ну свест, подсећајући нас 
на високу цену слободе, те 
подсетио да је свака генера-
ција имала свој видовдански 
испит.

„Кроз наш рад морамо 

осигурати да пламен сло-
боде настави да гори за бу-
дуће генерације, да Србија 
живи, ради и гради се“, по-
ручио је премијер Вучевић 
и нагласио да је Видовдан и 
завет за непрекидну борбу 
за слободу која је одредила 
нашу историју. Такође, ис-
такао је да морамо да оси-
гурамо да пламен слободе 
настави да гори за будуће 
генерације.

„Амерички председник 
Вудро Вилсон је 1918. го-
дине написао - борба срп-
ског народа за слободу и 
тежња словенских народа 

за признањем њихове на-
родности и њиховог пра-
ва да управљају својом 
судбином и својом полит-
иком, привукли су више но 
икад пажњу света и морају 
задобити симпатију свако-
га који то види“, навео је 
председник Владе и рекао 
да су ове речи и данас ак-
туелне, гледајући све што 
се дешава у региону и ши-
ром света.

„И тада смо љубављу и 
упорношћу, безрезервном 
вером у своју отаџбину и 
наше сопствене снаге, задо-
били поштовање целог све-

та. И тада и данас били смо 
на страни правде, нисмо се 
бојали, јер смо знали да Ср-
бија гледа у нас. Србија се 
последњих година суочава 
са новим изазовима. При-
тисци из иностранства, уг-
рожавање наше политичке 
независности, оспоравање 
наше војне неутралности и 
кршење међународног пра-
ва тестирају нашу мудрост, 
стрпљење и одлучност. Ви-
довдан нас живо подсећа 
да смо у прошлости пре-
вазишли веће изазове и из 
њих изашли јачи“, закључио 
је он.

КРУшЕВАц

ВИДОВДАН 2024.

НАшА СНАГА лЕжИ 
У ПРЕцИМА И ПОтОМцИМА

„Овде смо да научимо 
нашу децу значају Видо-
вдана, како би они чували 
вредност због којих смо по-
носни што смо Срби и због 
чега су нас и други народи 
поштовали“, поручио је 
председник Владе Милош 
Вучевић, и подсетио да и 
данас, као и много пута 
кроз историју, опет поку-
шавају да Србији сломе 
кичму због КиМ. Додао је и 
да наша снага лежи у пре-
цима, али пре свега у пото-
мцима - у нашем народу и 
уједињеној Србији која ни-
када не сме да се дели.

„Нека жртва кнеза муче-
ника и осталих косовских 

јунака, који су пре 635 го-
дина пали на Косову за 
крст часни и слободу злат-
ну, буду снага и сила на ос-
нову којих ћемо доносити 
наше одлуке. Наши преци 
падали су славно да бис-
мо ми данас били сложни 
и уједињени око Србије. 
Гледајмо у будућност и 
нове изазове, са истом ви-
довданском храброшћу и 
одлучношћу која је увек 
водила наш народ. Будимо 
као један, радни и вредни, 
мудри и предани, и чекајмо 
дан васкрса и славе, а сва-
нуће нова зора. Живела Ср-
бија“, поручио је премијер 
Вучевић.

свечана седниЦа владе србиЈе у круШевЦу
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Председник Републике 
Србије Александар 
Вучић присуствовао је 

централној свечаности пово-
дом обележавања Дана Ми-
нистарства унутрашњих по-
слова и Дана полиције и, том 
приликом, поручио да сваки 
педаљ наше земље мора 
да буде безбедан за сваког 

грађанина.
Обраћајући се припадни-

цима МУП-а, рекао да живи-
мо у свету у којем нема си-
гурности и стабилности.

„Морамо да размишљамо 
о својој земљи и будемо при-
премљени за сваки могући 
сценарио. Посао МУП-а и свих 
родова полиције увек је био 

и биће још важнији, а безбед-
ност свих грађана од пресуд-
ног је интереса за Србију и 
верујем да ћете снажније него 
до сад тај посао обављати на 
најбољи могући начин“, рекао 
је председник и замолио при-
паднике полиције да остану 
народна полиција, да изврша-
вају задатке и наређења како 

морају, али и да им се никада 
више не деси да извршавају 
задатке које не желе и људски 
не могу да извршавају.

Додао је да је задовољан 
резултатима смањења сто-
пе општег криминалитета и 
почињених најтежих кривич-
них дела и изразио уверење 
да ће и у наредном периоду 

ОБЕлЕжАВАњЕ ДАНА МУП-a И ДАНА ПОлИцИЈЕ

ОСтАНИтЕ НАРОДНА ПОлИцИЈА

ти проценти и апсолутни 
бројеви бити у паду.

„Тешки и велики задаци су 
пред вама, а ја вам желим да 
их дисциплиновано, одго-
ворно и савесно испуњавате 
и у будућности. Бескрајно 
вам хвала за све што чините 
за нашу Србију“, поручио је 
председник Вучић.

Потпредседник Владе Ср-
бије и министар унутрашњих 
послова Ивица Дачић рекао је 
да је полиција темељ друштва, 
заштитник правног поретка, 
и заштитник свих грађана и 
истакао да је полиција већ го-
динама предмет највеће бриге 
државе, те позвао окупљене 
да се сете свих припадника 

МУП-а који су дали животе за 
одбрану и безбедност земље.

Током свечаности у Маки-
шу, председник Вучић уру-
чио је златне медаље при-
падницима МУП-а. Златну 
медаљу за заслуге добио је 
заменик начелника Управе 
за персонализацију докуме-
ната и подршку ИТ Драган 

Јакшић. Златну медаљу за 
посвећеност добио је шеф 
Одељења за сузбијање теш-
ких кривичних дела изврше-
них од стране организованих 
криминалних група Немања 
Дашић, а Златну медаљу за 
храброст вођа групе у Ватро-
гасно-спасилачкој чети Ко-
шутњак Јован Муњић.



СТРАНАЧКЕ ВЕСТИ ВЕСТИ
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Новоизграђени На-
ционални тренинг 
центар - Мулти-

функционалну дворану у 
оквиру Завода за спорт и 
медицину спорта - оби-
шао је председник Србије 
Александар Вучић и, том 
приликом, изјавио да оче-
кује од наших спортиста 
да донесу са Олимпијских 

игара у Паризу најмање 10 
медаља и да ће за свако 
освојено злато уследити 
награда од 200.000 евра.

Председник је сазнао од 
наших спортиста да нова 
дворана има најбољу тере-
тану и све услове за трени-
рање.

„Да кажем само нешто 
спортистима, уздамо се ми 

у вас, наше борце и рваче, 
можда и женски бокс и те-
квондо, као и у стрелце. 
Мука је на вашим леђима 
и плећима, али притисак је 
увек на најбољима. Ако ни-
сте најбољи, нема притис-
ка“, поручио је председник 
Вучић, истакавши да је реп-
резентативни спорт веома 
важан и за промоцију земље 

СВЕ ПОДРЕђЕНО 
СПОРтИСтИМА

Први Национални тренинг центар Завода за 
спорт и медицину спорта располаже отвореним и 
затвореним базенима, халом, салама, сауном и те-
ретанама, атлетским стадионом, трим стазом, от-
вореним теренима за кошарку, рукомет и одбојку, 
вештачким стенама за спортско пењање, новоиз-
грађеном мултифункционалном двораном...

Осим комплекса пливалишта са пет базена, ту су 
и отворени терени за рукомет, одбојку и кошарку 
на које је постављена нова тартан подлога, инста-
лиран је видео надзор на сваком терену и изграђе-
не су трибине. У оквиру хотела „Трим“ налази се, 
поред соба и апартмана, и конференцијска сала, 
ресторан где се оброци могу прилагодити спор-
тистима и њиховом тренажном процесу, велика 
башта на отвореном и најсавременије игралиште 
за децу. У склопу Националног центра је и из-
двојено одељење у Кладову, Омладинско спорт-
ски камп „Караташ“.

КОшУтњАК ОБИлАзАК НОВОИзГРАђЕНОГ НАцИОНАлНОГ тРЕНИНГ цЕНтРА

притиСак је увек на најбољиМа
- Очекујем од наших спортиста 
да донесу најмање 10 медаља са 
Олимпијских игара у Паризу, а за 
свако освојено злато уследиће 
награда од 200.000 евра

и да су Олимпијске игре 
постале такмичење нација, а 
не само појединаца.

Најавио је да ће држа-
ва да настави да улаже у 
спорт и да ће до 2027. го-
дине обрадовати спорти-
сте потпуно новим садр-
жајима и дворанама.

„И зато вас молим да свом 
својом снагом и енергијом 

будете посвећени. Пример 
сте нашим младим људима, 
у вас гледају наша деца и 
што више успеха имате, то 
ћете им бити и већи идоли“, 
рекао је председник Вучић 
спортистима који су га до-
чекали и захвалио се трене-
рима и свима који се брину о 
нашим спортистима.

„Децо, млади људи, мало 

ко у Европи има овакве ус-
лове за тренирање. Радите, 
борите се и побеђујте, за 
своју земљу, за своју Ср-
бију. Када носите државну 
заставу и грб Србије тада 
је сваки грађанин уз вас 
свим срцем и свом снагом. 
Наставићемо да улажемо 
и да за вас радимо најбоље 
што можемо. Нису мала 

улагања у овај мултифунк-
ционални тренинг центар. 
То је држава преузела на 
себе како бисте ви оства-
ривали најбоље резултате, 
јер сте понос своје земље. 
Хвала вам на свему што сте 
учинили за нашу земљу, а 
сигуран сам да ћете доно-
сити још боље резултате“, 
поручио је председник.

ПРЕВЕНтИВНИ 
ПРЕГлЕДИ 
САчУВАћЕ 

хИљАДЕ 
жИВОтА

Захваљујући превен-
тивним прегледима 

у здравственим устано-
вама широм Србије, до 
сада је више од 2.300 
грађана открило неку 
врсту тумора.

Као што је председ-
ник Србије Александар 
Вучић најавио, од првог 
септембра биће органи-
зовани бесплатни пре-
вентивни здравствени 
прегледи и викендом, 
како би сви грађани 
могли да дођу и про-
вере своје здравствено 
стање.

„Добро је да су боле-
сти откривене у раној 
фази. Зато смо рекли 
да ће се проверавати 
тумори три органа код 
мушкараца и три код 
жена. Јер, као што знате, 
90 одсто болести може-
те открити захваљујући 
превентивним прегледи-
ма, а ми покушавамо да 
сачувамо хиљаде живо-
та“, истакао је председ-
ник Вучић.

Нагласио је и то да 
ће превентивни систе-
матски перегледи деце 
бити враћени у школе 
широм земље. Такође, 
осврнуо се и на коро-
навирус, који је, како 
каже, утицао на мно-
ге и убио велики број 
старијих, али и млађих 
људи. Замолио је све 
грађане који мисле да 
имају суњиве појаве 
на телу, да се обавезно 
јаве лекарима и да се 
прегледају, односно, 
да искористе могућ-
ност бесплатних пре-
вентивних прегледа и 
откривање болести у 
раној фази како би и 
излечење било извес-
није.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

Изградња кружног тока

2. ЛеСковац
ПројектИ у сарадњИ са еу

Почела je изградња кружног тока у 
центру Уба, који ће повезати четири улице. 
Локална самоуправа, у сарадњи са Спорт-
ским савезом, набавила је нове реквизите за 
фискултурну салу Предшколске установе. 

У Руклади, на ауто-путу „Милош Велики“, 
пуштена је у рад „Мол“ бензинска станица. 
Завршена је реконструкција саобраћајнице 
Уб-Памбуковица, у дужини од 12 километа-
ра. На првих седам километара реконструк-

ција је подразумевала скидање постојећег 
асфалта, израду тампона и постављање нове 
асфалтне подлоге. На наредних пет киломе-
тара радило се местимично скидање коло-
воза и пресвлачење два слоја асфалта.

Никола Бертолини из Де-
легације ЕУ и градоначелник 
Горан Цветановић обилазили 
су пројекте реализоване зах-
ваљујући сарадњи Града и ЕУ. 
Цветановић је представио ре-
зултате остварене у првих 100 
дана од како је преузео одго-
ворност руковођења градом 
у петом мандату. Подељени 
су уговори за финансирање и 
суфинансирање пројеката из 
области културе и јавног ин-

формисања. Изграђене су те-
ретане на отвореном у парку у 
Улици краља Петра Првог, иза 
Технолошког факултета и у на-
сељу Солидарност. Завршен је 
потпорни зид у Делиградској 
улици, а у току је изградња во-
доводне мреже у Печењевцу. 
Одржана је изложба паса, тур-
нир „три пута три“ у фудбалу и 
баскету, Дани јагоде, подеље-
на су ауто-седишта новорође-
ним бебама.

5. Жабари
даме које мењају 
слИку србИје
На основу уговора са Министарством за бригу 

о селу, набављен је минибус за превоз сеоског 
становништва до других села или до града. Но-
винарка Сања Маринковић, психотерапеут Ана 
Влајковић и певачица Зејна посетиле су Жабаре, 
у оквиру манифестације „Буди боља - даме које 
мењају слику Србије“, на којој се разговарало 
о животним темама, успесима и савладавању 
препрека, посебно у малим срединама. Угостиле 
су их жене из удружења „Кључ“ и „Моравски би-
сери“, као и жене из Општинске управе и Центра 
за културу.

3. инђија
дружење са суграђанИма
Чланови, функционе-

ри и активисти ОО СНС, 
заједно са коалиционим 
партнерима, организова-
ли су штандове на неко-
лико локација. Мештани 
су имали прилике да 
поразговарају са канди-
датима за одборнике са 
листе „Александар Вучић 
- Инђија сутра“ о актуел-
ним темама и локалним 

изборима, а подељени 
су и пригодни поклони, 
обезбеђени из личних 
средстава чланова и сим-
патизера странке. Инђију 
је посетио потпредсед-
ник Главног одбора СНС 
др Владимир Орлић и са 
грађанима и страначким 
саборцима разговарао о 
досадашњем раду и пла-
новима.

На локалним изборима лис-
та, „Александар Вучић-Врњачка 
Бања сутра“ освојила је 72,35 
одсто гласова. Активисти ОО 
делили су „СНС Информатор“ 
и разговарали са суграђанима 
у Великом Селу. Омладинци 
из Врњачке Бање, Трстеника и 
Раче, као и гости из Републике 
Српске, учествовали су на семи-
нару о јавном наступу и тимском 
раду у политичкој кампањи. 
Министарство грађевинар-
ства определило је 15 милиона 
динара за систем регулисања 
саобраћаја у пешачкој зони и 
обележавање паркинг места. 
Министарство туризма и омла-

дине определило је 2,5 милиона 
динара Канцеларији за младе. 
Започела је реконструкција сто-
ларије на објекту „Колибри“, 
захваљујући донацији Амбасаде 
Јапана. Обележени су Дан побе-
де над фашизмом и Дан Европе. 
Општина и Стамбена агенција, у 
сарадњи са ЈП „Путеви Србије“, 
асфалтирали су деоницу пута 
која прелази преко моста на 
Западној Морави ка Угљареву. 
Реконструисана је штуљачка 
улица у штулцу, као и путеви 
у Врњцима, Вранешима, От-
роцима, Грачацу, Новом Селу, 
Липови, самој Врњачкој Бањи, и 
спортски терен у Подунавцима.

4. врњачка бања
новИ асфалт у Штулцу 
И у јоШ седам насеља

6. беочин
на ШтандовИма са грађанИма

Функционери и активисти ОО СНС организовали су 
штандове и дружења са грађанима, на којима су разго-
варали о локалним изборима и представљали планове за 
наредни период. Приликом разговора, делили су стра-
начки промотивни материјал и „СНС Информатор“.

8. кучево
Прва соларна електрана
Председник Општине Ненад Микић потпи-

сао је уговор о суфинансирању израде пројект-
не документације за уређење Спортског цен-
тра и шетачке зоне крај реке Пек. Представље-
на је монографија „200 година од оснивања 
Првог нахијског суда у Србији“ и обележен 

је Дан школе у Волуји. Председник Микић 
угостио је представнике Агенције за безбед-
ност саобраћаја, који су средњошколцима одр-
жали предавање „На матуру без аутомобила“. 
Присуствовао је и почетку радова на изградњи 
прве соларне електране на територији општи-

не. Председник Микић обишао је радове на 
реконструкцији улице Воје Богденовића у Ку-
чеву, а присуствовао је и свечаним пријемима 
поводом пуштања у рад ветропарка Кривача 
и обележавања 40. рођендана ПУ „Лане“. Ет-
но-колонија други пут се одржава у Кучеву, 
у склопу смотре народног стваралаштва Хо-
мољски мотиви. Ову манифестацију обишла је 
и прва дама, госпођа Тамара Вучић, заједно са 
представницима дипломатског кора.

7. вЛадиМирци
обИлазак Погона

Активисти ОО наставили су да обилазе социјално уг-
рожене породице. Поводом васкршњих празника, орга-
низовали су поделу офарбаних јаја на штанду у центру. 
Председник Општине др Горан Зарић потписао је уго-
вор са Министарством за бригу о селу за доделу беспо-
вратних средстава за организовање Михољских сусрета 
села. Председник Зарић, заједно са директором ЕБД 
Шабац, обишао је фирму Добросава Цвејића у Јазов-
нику, како би се сагледале могућности за побољшање 
снабдевања струјом. Такође, разговарао је и са роди-
тељима деце из Драгојевца у циљу побољшања услова 
за боравак у вртићу.

даркО ГлиШић свечанО Је ОтвОриО нОву бензинску станиЦу

никОла бартОлини и ГОран ЦветанОвић
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10. Горњи 
МиЛановац
ПредИзборна дружења 
актИвИста

Предизборни скупови органи-
зовани у Прањанима, Руднику, Та-
кову и Горњем Милановцу са гос-
тима Владимиром Ђукановићем, 
Дејаном Томашевићем и Николом 
Селаковићем. На састанку са ми-
нистром др Александром Марти-
новићем, презентовани су планови 
наше општине за развој аграра. 
Министар Ђорђе Милићевић посе-
тио је активисте на штандовима у 
центру града. Подељени су угово-
ри за субвенције у пољопривреди и 
за енергетску ефикасност. Асфал-
тиране су приступне саобраћајни-
це, као и улице Таковска и Милу-
тина Тодоровића Жице и улице у 
Корчагиновом насељу. Насут је ка-
мени агрегат и ископани су канали 
у засеоку Дуварине. На Руднику је 
асфалтирана Ломина улица. Посе-
тили смо породицу Ненада Стри-
зовића из Брђана, која се претеж-

но бави сточарством, и компанију 
„ДАК комерц“. Листа „Александар 
Вучић-Горњи Милановац сутра“ 
освојила је 27, од 49 одборничких 
места на локалним изборима.

12. беЛа паЛанка
у сусрет данИма банИце

Највећа гастро-туристичка ма-
нифестација у овом делу Србије, 
Дани банице, одржава се од 9. до 
11. августа. Манифестација ове 
године прославља пунолетство, а 
припрема се богат културно-умет-
нички програм, којим ће ова важна 
годишњица бити обележена.  Ин-
тензивно радимо на припреми ма-
нифестације и очекујемо рекорде 
у броју учесника и посетилаца.

13. ваљево
отворен 
геронтолоШкИ центар

Председник Владе Милош 
Вучевић, заједно са министром 
Немањом Старовићем и градо-

начелником Лазаром Гојковићем, 
свечано је отворио Геронтолошки 
центар.  Након 15 година од от-
почињања припремних радова, 
захваљујући Влади Србије, отво-
рен је један од најлепших домова 
за стара лица у Србији. Отварању 
су присуствовали и представни-
ци амбасаде Јапана, чија је Влада 
својевремено донирала средства 
за изградњу објекта, министар 
Ђорђе Милићевић и бројни гости. 
Заменик градоначелника Нeмања 
Петровић и министарка Дубравка 
Ђедовић Хандановић потписали 
су уговоре за енергетску санацију 
породичних кућа и станова.

14. прокупље
улагање 
у објекте културе

Поред новог Здравственог цен-
тра, Индустријске зоне и пијаце, 
који су од велике важности за град, 
акценат је стављен и на обнову згра-
да установа културе. „Комплетно су 
адаптирани  Дом културе, Народни 
музеј и Архив, а почиње и изградња 

зграде Народне библиотеке. Из-
градили смо Спомен-парк јунаци-
ма Гвозденог пука, спомен-собе 
Гвозденом пуку и Раду Драинцу, 
реконструисали споменик Топлич-
ким јунацима, отворили Спомен-
обележје Димитрију Беговићу... 
Поносан сам на то што смо Тврђави 
на Хисару вратили сјај, обновили 
зидине, поставили Летњу позорни-
цу и изградили трим-стазу са осве-
тљењем. Хвала на помоћи држави, 
председнику Александру Вучићу и 
надлежном Министарству“, рекао је 
Дарко Лакетић, народни посланик и 
председник ГО СНС.

15. деСпотовац
замена крова на
 сПортској халИ

Општина је потписала уговор 
за замену кровног покривача 
са додатним изолационим ма-
теријалом, замену централног 
светларника и замену комплетне 
столарије на Спортској хали, у 
циљу постизања веће енергетске 
ефикасности. Вредност пројекта је 

28.328.772 динара, од којих је Ми-
нистарство рударства и енергети-
ке издвојило 19 милиона динара, а 
преостали износ Општина.

22. Зрењанин
ШтандовИ у свИм 
насељенИм местИма

У оквиру кампање за локалне 
изборе и подршке листи „Алек-
сандар Вучић - Зрењнин сутра“, 
Зрењанинцима су се обратили 
председник СНС Милош Вучевић, 
председник ИО СНС Дарко Гли-
шић и председник ГО Симо Сала-
пура. Активисти ГО СНС, заједно 
са коалиционим партнерима, ор-
ганизовали су штандове у граду 
и у насељеним местима и разгова-
рали са суграђанима. Чланови ОО 
уредили су двориште ОШ „Жарко 
Зрењанин“. Заменик градоначе-

лника Саша Сантовац и покрајин-
ски секретар за урбанизам и заш-
титу животне средине Немања 
Ерцег потписали су уговор о суфи-
нансирању набавке камиона за са-
купљање отпада. Градоначелник 
Симо Салапура посетио је Јанков 
Мост и разговарао са мештани-
ма. Такође, потписао је уговор о 
суфинансирању енергетске сана-
ције породичних кућа и станова 
грађана који не спадају у социјал-
но угрожену категорију. Уговоре 
је представницима 137 локалних 
самоуправа уручила министарка 
Дубравка Ђедовић Хандановић.

23. аранђеЛовац
Помоћ суграђанИма

Чланови ОО СНС, у сарадњи са 
локалним угоститељем и великим 
добротвором, обрадовали су оне 

којима је помоћ најпотребнија и 
улепшали им васкршње празнике 
пригодним поклонима. Осам ми-
лиона динара опредељено је за 
енергетску санацију породичних 
кућа и станова. Министар Горан 
Весић уручио је уговоре предста-
вницима 14 локалних самоуправа, 
међу којима је и Аранђаловац, о 
додели бесповратних средстава 
за примену напредних технолош-
ких решења у области друмског 
саобраћаја. Потписани су угово-
ри за финансирање Михољских 
сусрета села, манифестације која 
се од 1. јуна до 1. новембра одр-
жава у 113 општина. Први Васкр-
шњи базар одржан је на Градском 
тргу. Савет за безбедност са-
обраћаја организовао је такми-
чење „Пажљивкова смотра“. У 
току је изградња вртића за 140 
малишана.

24. Лајковац
модерна тартан 
Подлога

Активисти и функционери ОО 
редовно су одржавали штандове, 
делили „СНС Информатор“ и пропа-
гандни материјал, и разговарали са 
грађанима. Мали спортски терени у 
ОШ „Миле Дубљевић“ добили су мо-
дерну тартан подлогу. Председник 
Општине Андрија Живковић наја-
вио је могућност изградње парка из-
међу спортске хале и средње школе, 
и потписао је уговор о финансирању 
дела програма енергетске санације 
породичних домова. Општина и 
Савет за безбедност у саобраћају 
обрадовали су ауто-седиштима све 
родитеље који су прошле године 
добили децу. Такође, обезбеђени су 
бесплатни уџбеници за све ђаке до 
четвртог разреда.

9. нови Сад

радовИ на обИлазнИцИ 16. ниШ

ПредИзборне актИвностИ

11. круШевац
дружење са суграђанИма
Чланови ГО СНС организо-

вали су штанд у центру града 
поводом Васкрса, уз традицио-
налну поделу офарбаних јаја 
и „СНС Информатора“. Савет 
за здравство организовао је 
дружење медицинских сестара 
у просторијама странке, пово-
дом Међународног дана меди-
цинских сестара. Присутнима 
су се обратили председница 
ГО СНС Невена Ђурић, пред-
седник Савета за здравство 
Далибор Стајковић, а коктелу 

су присуствовале и потпредсе-
днице ГО Мартина Манојловић 
и Рада Јоксимовић- Змејкоски. 
Чланови, функционери и сим-
патизери странке окупили су 
се код Дома синдиката како 
би пружили подршку председ-
нику Александру Вучићу пред 
седницу у УН, на којој се гласа-
ло о резолуцији о Сребреници. 
Чланице Уније жена организо-
вале су штанд на старој пијаци, 
разговарале са суграђанима и 
делиле „СНС Информатор“.

Заједно са председником Владе Србије 
Милошем Вучевићем, министром Гораном 
Весићем и председницом Покрајинске вла-
де Мајом Гојковић, градоначелник Милан 
Ђурић обишао је радове на обилазници око 
Новог Сада и на мосту преко Дунава на траси 
Фрушкогорског коридора, као и радове на 
рехабилитацији Новосадског пута кроз Ве-

терник. Градоначелник Ђурић, министарке 
Маја Поповић и Тања Мишчевић, као и пред-
седница Покрајинске владе Маја Гојковић, 
европски комесар Оливер Вархељи и шеф 
Делегације ЕУ Емануел Жиофре обишли су 
завршне радове на изградњи зграде право-
судних органа у Новом Саду. Ђурић, Вучевић 
и Гојковић присуствовали су обиласку радо-

ва на изградњи гараже „Бановина“. Сви акти-
висти ГО СНС дружили су се са комшијама на 
пултовима. Активисти МО Футог обишли су 
кампере на обали Дунава и поделили џакове 
за смеће. Oрганизовано је уређење дворишта 
МЗ 7. јули и чишћење парка код Медицинске 
школе „7. април“, као и уређење игралишта 
код школе у Велебитској улици.

Драгослав Павловић, први на листи 
„Александар Вучић - Ниш сутра“, дружио се 
са суграђанима на гастро - манифестацији 
на обали Нишаве и у Доњој Трнави. Канди-
дати на листи разговарали су са Нишлијама 
на обновљеној пијаци Криве ливаде, испред 
Београдске капије и на другим локацијама. 
Међународни дан Црвеног крста, канди-
дати на листи и активисти обележили су 
акцијом добровољног давања крви, а Дан 
победе учешћем у традиционалном мар-
шу „Бесмртни пук“. Драгослав Павловић 
и Иван Михајловић  присуствовали су от-
варању Сајма лова и риболова. Драгослав 
Павловић састао се са спортским органи-
зацијама из Општине Црвени крст, са акти-
вистима СНС уређивао је Спортски центар 
у Нишкој Бањи и учествовао на манифеста-
цији „Спорт сутра“ у Брзом Броду. Лекари 
са наше листе одржали су трибину „Темељи 

успешне трудноће“, 
а генерал Владимир 
Лазаревић на три-
бини је говорио о 
одбрани отаџбине. 
Ниш су посетили 
потпредседник ГО 
СНС др Владимир 
Орлић и чланови 
П р е д с е д н и ш т в а 
Никола Селаковић, 
Владимир Ђукано-
вић и Зоран Томић, 
као и лидери коа-
лиционих странака 
Ивица Дачић, др 
Војислав шешељ, 
Милица Ђурђевић 
Стаменковски и Драган Марковић Палма. 
Коалиција „Александар Вучић - Србија су-

тра“ одржала је величанствени скуп у Офи-
цирском дому и завршну конвенцију у хали 
„Чаир“.

17. паЛиЛуЛа
акцИје уређења И дружење 
са суграђанИма
Са житељима Палилуле сва-

кодневно су разговарали акти-
висти странке и кандидати за 
одборнике са листе „Александар 
Вучић - Палилула сутра“. Тим 
Савета за здравство обишао је 
мештане свих насеља. Уређене 
су зелене површине у насељима 
Бубањ и Доње Међурово. Угос-
тили смо коалиционог лидера др 

Војислава Шешеља. Свечано су 
отворене нове страначке прос-
торије у насељу Девети мај, а 
дан уочи Васкрса суграђанима су 
подељена офарбана јаја. На пла-
тоу испред НКЦ и у парку испред 
цркве Свете Петке одржано је 
представљање кандидата за 
одборнике у локалним парла-
ментима.

18. црвени крСт
разговор са комШИјама
Кандидати за одборнике на 

листи „Александар Вучић -Црвени 
крст сутра“, заједно са активисти-
ма, разговарали су са мештанима 
свих села и насеља. Такође, чла-
нови Савета за здравство разго-
варали су о здравим животним на-

викама и важности превентивних 
прегледа. На завршној конвенцији 
коалиције „Александар Вучић - 
Црвени крст сутра“, први на лис-
ти Драган Станковић позвао је 
грађане да изађу на локалне из-
боре и подрже ову изборну листу.

19. ниШка бања
уређење сПортског центра
Чланови ОО свакодневно су 

организовали штандове у свим 
насељеним местима и разго-
варали са грађанима о развоју 
општине, а функционери су 
одржали велики број пријема 

грађана. У уређењу Спортског 
центра „Вртоп“ мештанима су 
се придружили функционери и 
активисти СНС, као и први на 
листи за град Драгослав Пав-
ловић.

20. Медијана
сИмболИчнИ ПоклонИ

21. пантеЛеј
обИлазак свИх насеља

На више локација у граду, ак-
тивисти ОО обрадовали су су-
грађане симболичним поклони-
ма. Унија младих и ОО Медијана 

организовали су страначко дру-
жење у Брзом Броду и манифес-
тацију „Спорт сутра“, са гостом 
Жељком Ребрачом.

Чланови ОО обилазили су 
сва приградска насеља и села, а 
функционери су били посвеће-
ни решавању комуналних про-

блема грађана. У градском делу 
општине активисти су уређивали 
међублоковски простор и спорт-
ске терене.

милОШ вучевић, маЈа ГОЈкОвић и милан Ђурић 
тОкОм пОсете ГрадилиШту ОбилазниЦе ОкО Града

никОла селакОвић и драГОслав павлОвић
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26. титеЛ
Штанд у вИлову

Aктивисти ОО СНС, заједно са 
коалиционим партнерима, органи-
зовали су дружење са грађанима у 
Вилову, представили планове за на-
редни период и позвали суграђане 
да подрже листу „Александар Ву-
чић - Тител сутра“. Овом приликом, 

грађанима је подељен промотивни 
материјал, за који су средства обез-
беђена из донација чланова и сим-
патизера странке и коалиције.

29. ковин
обнова бИоскоПа 
у болнИцИ

Обележен је Светски дан Црве-
ног крста и Црвеног полумесеца 
дружењем на обали Делиблатског 
језера. Полагањем венца крај спо-
мен-обележја палим борцима у 
Другом светском рату, обележили 
смо Дан победе над фашизмом. За-
вршен је пројекат учења напредног 
енглеског за полазнике из општин-
ске управе  и јавних служби. Гим-
назија и Средња стручна школа 
„Бранко Радичевић“ обележиле су 
60 година рада. У току је комплетно 
реновирање Специјалне болнице 
„Ковин“, заједно са биоскопском 
салом, која постоји од 1934. године. 
Пројекцијом филма „Душан Радић-

писац и лекар“, почео је први Мали 
фестивал документарних филмова.

31. МаЛи иђоШ
дружење са 
суграђанИма

Aктивисти ОО СНС, заједно са 
коалиционим партнерима, орга-
низовали су првомајско дружење 
са грађанима у Малом Иђошу, Ло-
вћенцу и Фекетићу. Такође, акти-
висти су одржали штандове у сва 
три насељена места, разговарали 
са грађанима о актуелним темама 
и делили „СНС Информатор“.

32. Лапово
Помоћ грађанИма за 
енергетску санацИју 
кућа

Министарка Дубравка Ђедовић 
Хандановић уручила је уговоре о су-
финансирању дела програма енер-
гетске санације породичних кућа 
и станова грађана који не спадају 
у социјално угрожену категорију. 
Уговор је испред Општине потпи-
сао председник Бобан Миличић, а 
грађани ће моћи да замене стола-
рију, фасаду, изолацију, неефикасне 
котлове, да поставе соларне панеле 
и колекторе, уз субвенције од 50 до 
65 одсто вредности инвестиције.

33. врање
дружење са грађанИма

Поводом празника Васкрса, чла-
нови Савета за социјална питања 
ГО СНС реализовали су акцију 
поделе офарбаних јаја, разговора 

са суграђанима на штандовима и 
поделе страначког промотивног 
материјала.

34. ГоЛубац
обнова крова Школе

Извођени су радови на поста-
вљању новог кровног покривача и 
олука на ОШ „Вељко Дугошевић“ 
у насељу Винци. На терену ФК 
„Житковица“ постављена је жича-
на ограда иза голова, а на мосту у 
насељу Радошевац постављена је 
заштитна ограда.

35. ЛоЗница
матурске Прославе 
о троШку града

Обележили смо Дан победе над 
фашизмом у Другом светском рату, 
а поводом обележавања Недеље 
Црвеног крста одржан је пријем 
за 19 најактивнијих давалаца. 
Градоначелник Видоје Петровић 
посетио је касарну у Клупцима, по-
водом акције „Отворени дани Војс-
ке Србије“. Уприличен је свечани 
пријем за Растка Симића, освајача 
сребрне медаље на Европском бокс 
првенству у Београду. Представни-
ци Града и четири средње школе 
потписали су протокол о финанси-
рању трошкова матурских просла-
ва. Одржано је Државно првенство 
у мажорет плесу. Уочи финалне 
утакмице за пехар Купа Србије, 
градоначелник Петровић угостио 
је потпредседника Фудбалског са-
веза Србије Бранислава Недимо-
вића и челне људе Црвене звезде и 
Војводине. Прихваћена је иниција-

тива за подизање спомен-обележја 
тројици суграђана који су погину-
ли 1999. године на Кошарама.

42. краГујевац
ђурђевданске награде

Обележен је Дан града свеча-
ном седницом Скупштине града, на 
којој су уручена највиша признања 
- Ђурђевданске награде. У склопу 
манифестације Колашин у Крагује-
вцу, отворен је Завичајни клуб „Ко-
сово и Метохија“, а меморандум су 
потписали градоначелник Никола 
Дашић, в.д. заменика директо-
ра Канцеларије за КиМ Борислав 
Тајић и представници општина са 
севера КиМ. У грчком граду Кате-
рини одржана је манифестација 
„Отворени путеви за Крагујевац“, 
у част будућег побратимства срп-
ског и грчког града. Одржан је 
Међународни луткарски фестивал. 
У Великом парку уређен је простор 
за кућне љубимце. Министарство 
рударства и енергетике одобрило 

је средства за енергетску санацију 
породичних кућа.

43. веЛика пЛана
новИне у дому здравља

Саветник у Амбасади Јапана Цу-
бота Тетауја и Мирсад Ђерлек из 
Министарства здравља обишли су 
Дом здравља и упознали се са реали-
зованим пројектом који је финанси-
рала Влада Јапана. У Дому здравља 
поново је почео са радом офталмо-
лог, а сваког месеца одржавају се 
превентивни прегледи. Председник 
Општине Страхиња Павешковић 
одржао је састанак са директорима 
јавних предузећа, установа, основ-
них и средњих школа, као и са пове-
реницима месних заједница у вези 
са будућим плановима. Потписан је 
уговор са Министарством за бригу 
о селу о додели бесповратних сред-
става за организацију Михољских 
сусрета села. Министарство туризма 
и омладине доделио је средства за 
опремање Канцеларије за младе.

44. СреМСки 
карЛовци
ПодрШка Из 
ПобратИмског града

Организоване су акције раз-
говора са грађанима  и поделе 
„СНС Информатора“ на инфо-
пултовма у центру Сремских 
Карловаца. Премијер Србије и 
председник СНС Милош Вучевић 
посетио је винаре и привреднике 
у нашем месту. Изборна листа 
„Александар Вучић - Нови Сад 
сутра“ одржала је митинг у вели-
кој сали СПЕНС-а у Новом Саду. 
Свечаном академијом, обележе-
на је 176-годишњица одржавања 
Мајске скупштине. Носилац ли-
сте „Александар Вучић-Сремски 
Карловци сутра“ Дражен Ђурђић 
свакодневно је разговарао са 
мештанима. Такође, Ђурђић и 
заменик повереника ОО Бобан 
Петковић угостили су делега-
цију Градског актива жена СНСД 
Прњавор, побратимског града из 

Републике Српске, која је подр-
жала коалициону листу „Алек-
сандар Вучић - Сремски Карлов-
ци сутра“.

45. СМедерево
највећа соларна 
електрана у србИјИ

У Сараорцима званично је 
пуштена у рад највећа соларна 
електрана у Србији, чија је укуп-
на снага 9,86 мегавата. Вредност 
инвестиције је 10 милиона евра, 
а пројекат је реализовала не-
мачка AVR Group, док је кинеска 
компанија Power China извела 
радове. Реч је о фотонапонској 
електрани, која користи обно-
вљиви извор енергије - сунчево 
зрачење - за производњу струје 
која се преноси у електродис-
трибутивну мрежу. Очекивана 
годишња производња у Сара-
орцима је 15,1 гигават часова, 
што је довољно за око 2.500 до-
маћинстава.

КиМ25. поЖаревац
Посета мИлоШа вучевИћа 
И дарка глИШИћа

Одржана је трибина о хе-
ројима са Кошара. Министарка 
Дубравка Ђедовић Хандановић 
обишла је радове на  ветропар-
ку „Костолац“. Додељено је 96 

стипендија најбољим студен-
тима. Председник СНС Милош 
Вучевић и председник ИО СНС 
Дарко Глишић посетили су По-
жаревац.

28. Суботица
вече реПублИке срПске
Одржано је традиционално Вече Репу-

блике Српске, манифестација којој је, уз 
градоначелника Стевана Бакића и бројне 
званице, присуствовао и председник Репу-
блике Српске Милорад Додик. Градоначел-
ник Бакић и потпредседник Покрајинске 
владе др Милан Попов посетили су Општу 
болницу, где почиње са радом апарат за 
магнетну резонанцу, чију куповину је фи-
нансирала Покрајинска влада. Бакић је оби-
шао новоасфалтирану деоницу пута у ули-
ци Кизур Иштвана и радове на рехабилита-
цији коловоза у улици Динка шимуновића. 
На Палићу је реконструисан и проширен те-
ниски терен са акрилном подлогом. Обеле-

жен је Дан победе над фашизмом и одржан 
је Жеднички вишебој. Листа „Александар 
Вучић-Суботица сутра“ представила је све 

што је до сада урадила градска власт, чији 
је стожер СНС, и најавила нове капиталне 
пројекте.

27. црна трава
обележена 
годИШњИца 
страдања

Обележена је годишњица 
страдања рањеника парти-
занске болнице од стране 
бугарских фашиста у Другом 
светском рату, код спомен че-
сме Тодорова вода. Присутне 
је поздравио председник ОО 
СУБНОР Црна Трава и гово-
рио о том трагичном догађају.

30. бојник
обИлИћ добИо асфалт на 
ИнИцИјатИву ПредседнИка вучИћа
Мештани Обилића добили 

су асфалтиран пут, дужине 
је 2.840 метара и ширине че-
тири метра. Средства за из-
градњу, 36 милиона динара, 
издвојили су Путеви Србије, 

а извођач радова било је пре-
дузеће Трејс Србија. Ова ин-
вестиција обезбеђена је зах-
ваљујући личном ангажовању 
председника Александра Ву-
чића.

38. иСток
Помоћ вулИчевИћИма

36. пећ
слава у гораждевцу
Литијом и тради-

ционалним купањем 
крстоноше у Гораж-
девцу, обележена је 
сеоска слава, којој је 
присуствовао велики 
број мештана и ве-
рника, као и предста-
вници Привременог 
органа и помоћници 
директора Канцела-
рије за КиМ Милена 
Парлић и Милош 
Терзић.

39. Зубин поток
уПознавање са 
ИновацИјама

Одржан је престижни до-
гађај - Отворена врата Регио-
налног иновационог центра, у 
оквиру којег су одржане пре-
зентације водећих пројеката 
и иновација, упознавање са 
стручњацима и истраживач-
ким тимовима, разгледање 
просторија центра и демон-
страција најновије технолош-
ке опреме. У порти манастира 
Брњак организована је кул-
турно-духовна манифестација 
Дани јоргована, под покрови-
тељством Канцеларије за КиМ 
и Општине. Представили смо 
домаће производе Земљорад-
ничке задруге на Новосадском 
сајму.

37. Грачаница
вИдовданске свечаностИ
Отворене су Видовдан-

ске свечаности у Дому 
културе, које се на Косову 
и Метохији одржавају већ 
34. пут, а чији је покрови-
тељ Канцеларија за КиМ. 
У оквиру свечаности, ор-

ганизовано је тридесетак 
догађаја у Грачаници и у 
другим српским средина-
ма (позоришне представе, 
концерти, промоције књи-
га, изложбе, избор за Ко-
совку девојку).

40. Звечан
нове куће за срПске ПородИце
Помоћница директора Канце-

ларије за КиМ Јелена Стојковић и 
председник Привременог органа 
Иван Тодосијевић обишли су пе-
точлану породицу Драгише и Ма-
лине Антонијевић у селу Бањска, 
којима се, средствима Канцеларије 
за КиМ, гради породична кућа. Зах-
ваљујући средствима Канцеларије 
за КиМ, нови породични дом у селу 

Житковац добиће и млади брачни 
пар у вишечланој породици Нико-
ле Влајовића. Зоран Вукмировић 
један је од потенцијалних корисни-
ка програма доделе грађевинског 
материјала. Иначе, Вукмировић је 
сопственим средствима започео из-
градњу куће, а доделом грађевин-
ског материјала завршиће унутра-
шње радове.

41. Штрпце
Представљање на сајму у новом саду

На штанду Канцеларије за Косово и Метохију на Сајму пољопривреде у Но-
вом Саду, представљена је богата понуда локалних специјалитета, као што су 
шарски сир, мед, разне врсте слатког, џемова и зимнице из нашег краја.

Тринаесточлана поро-
дица Немање Вуличевића 
из села Видање вратила 
се на Косово и Метохију 
2014. године и труди се 
опстане и остане на овим 

просторима. У томе им 
годинама помаже Кан-
целарија за КиМ, која им 
је обезбедила машине за 
обраду земље и осталу 
опрему.



СНС ИНФОРМАТОР 130/2024  |  27

ИНТЕРВЈУ
26 |  СНС ИНФОРМАТОР 130/2024

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

47. Србобран
обнова улИца

После 30 година, реконструис-
ана је улица Милоша Црњанског, 
заједно а паркингом, а у плану је 
и реконструкција још 15 улица на 
територији општине.

48. кикинда
обновљена најстарИја 
зграда болнИце

Почела је изградња атмосферс-
ке канализације у другом рејону. 
Положен је камен-темељац за 
нову зграду Центра за социјални 
рад. Завршена је реконструкција 
најстарије зграде Опште болнице. 
Град Кикинда издвојио је средства 
за куповину новог камиона за обу-

ку ученика Техничке школе. Окон-
чана је реконструкција паркинг 
места и коловоза у Улици Јована 
Јовановића Змаја. У Градској кући 
потписани су уговори са 18 преду-
зетника за доделу подстицаја за 
развој предузетништва.

50. Зајечар
новИ асфалт

Градоначелник Бошко Ничић 
обишао је радове на реконструк-
цији државног пута Брусничка пе-
тља. Министар Горан Весић уручио 
је уговор за пројекат „Систем орга-
низације паркинга са означавањем 
паркинг места“ градоначелнику 
Ничићу. Ничић је обишао  завр-
шетак радова на уређењу Улице 
23. дивизије, а овог лета биће ас-
фалтиране улице које повезују 

улице Николе Пашића, 
Светозара Марковића 
и 7. септембра. Пред-
седник ГО СНС Милан 
Станковић отворио је 
манифестације које чу-
вају културно наслеђе 
у селима Гамзиград и 
Велики Извор. Градска 
већница Весна Станко-
вић потписала је уго-
вор са Министарством 
за бригу о селу за доде-
лу бесповратних сред-
става за организовање 
Михољских сусрета 
села. Потписани су и 
уговори са грађани-
ма за суфинансирање 
енергетске санације 
породичних кућа и ста-
нова.

53. врШац
ПревентИвнИ 
здравственИ ПрегледИ

Градоначелница Драгана Митро-
вић угостила је хуманитарне радни-
ке из Шведске. Град, у сарадњи са 
привредницима, покренуо је проје-
кат подршке студентима, а локална 
самоуправа уложила је значајна 
средства у реконструкцију и из-
градњу водоводне мреже. Санирају 
се пешачке стазе на Тргу победе. 
Потписан је уговор о санацији поро-
дичних кућа и станова. Асфалтирају 
се улице у Великом Средишту, а Ри-
тишево је добило нову капелу. Дом 
здравља био је домаћин едукације 
запослених у здравственим устано-
вама Јужнобанатског округа, а оба-
вљени су и превентивни прегледи 
под покровитељством Министар-
ства здравља. Град и Специјална 
болница за психијатријске болести 
ангажовани су на пројекту осна-
живања жена погођених насиљем. 
Организована је традиционална 
матурска парада. Министар културе 
Никола Селаковић посетио је Вршац 
и потписао уговоре о улагањима у 
установе културе. Свечаном акаде-
мијом и доделом јавних признања, 
прославили смо Дан града и славу 
Светог Теодора Вршачког.

54. кЛадово
улагање у сПорт

Председник Општине Саша Ни-
колић, у оквиру редовних пријема 
грађана, разговарао је са предста-
вницима ФК „Ђердап“. Истакнуто 
је да је, поред подршке Општине, 
за квалитетнији наступ на такми-
чењима неопходна јача подршка 
привредних субјеката и рад са 
млађим категоријама.

55. оСечина
сећање на мИленка 
ПавловИћа

Обележена је општинска слава 
Свети Владика Николај. Свечаном 
академијом у Осечини и свечаним 
програмом у Горњем Црниљеву, 
обележена је и 25-годишњица 
херојског чина пилота-пуковни-
ка Миленка Павловића. Услед 
обилних падавина, појавила су 
се клизишта у Драгодолу, која су 
санирана брзом интервенцијом 
надлежних служби.

56. ковачица
ПоклонИ за удружења 
грађана

На локалним изборима, најснаж-
нију подршку листа око Српске на-
предне странке имала је у Црепаји, 
и то 89,25 одсто, Самошу 86,80 од-
сто и у Уздину 86,58 одсто. Према 
резултатима Општинске изборне 
комисије, листа „Александар Ву-
чић- Ковачица сутра“ освојила је 
65,63 одсто гласова и имаће 20 

мандата, од укупно 29. Малиша-
ни су добили ново игралиште у 
парку код Гимназије „Михајло Пу-
пин“. Месном одбору пензионера 
у Падини обезбеђен је нови клима 
уређај, Удружење жена Падина  
добило је нови ормар, а поставље-
не су и клупе на трим стази у парку 
иза Спортског центра „Долина“, 
као и нове канте за отпад и расве-
та. У Идвору су насути атарски пу-
теви и уређено је гробље.

58. СреМСка 
Митровица
обнова зграде музеја 
срема

Одржан је традиционални Мото 
сусрет, уз подршку Града. У МЗ 
Блок Б одржана је ускршња Туција-
да за најмлађе суграђане. Монти-
ране су две теретане на отвореном 
у насељу Мала Босна. Манифеста-
ција „Ноћ музеја“ традиционално 
је одржана у Музеју Срема. У току 
је реконструкција источног дела 
спољашње фасаде на згради Му-
зеја Срема. Матуранти су плесом 
у центру града обележили крај 
средњошколског образовања.

59. прибој
новИ асфалт на Путу до 
болнИце

У току су разговори о могућ-
ности за заједничку изградњу де-
онице пута од Стрмца у Општини 
Прибој до Заборка у Општини 
Чајниче. Министар Горан Весић 
уручио је представницима 14 ло-
калних самоуправа, међу којима је 
и Општина Прибој, уговоре о до-
дели бесповратних средстава за 
реализацију технолошких решења 
у области друмског транспорта и 
саобраћаја. Након 10 месеци рада 
на реконструкцији пута од Мости-
не до Опште болнице у Прибоју, 
постављени су и први метри ас-
фалта на овој деоници. Прибојски 
еколози, заједно са Моцарт фон-
дацијом и Општином, очистили 
су Потпећко језеро од плутајућег 
отпада и изградили су приступни 
мол у језеру.

60. кнић
новИ ПодстИцајИ за 
енергетско оПремање 
кућа

Већ трећу годину, Општина и 
Министарство рударства и енер-
гетике помажу грађанима да енер-
гетски опреме породичне куће. 
Ове године средства су повећана, 
биће уложено пет милиона динара 
за мере енергетске ефикасности. 
Уговор о субвенционисању пот-
писале су заменица председника 
Општине Тања Николић Гаврило-
вић и министарка Дубравка Ђедо-
вић Хандановић.

61. књаЖевац
новчана ПодрШка 
матурантИма

Тачно у подне, матуранти Кња-
жевачке гимназије и Техничке 
школе плесали су традиционални 
матурантски плес, придруживши 
се вршњацима широм Србије и 
Европе. Матурантски плес одржан 
је на платоу Дома културе, а мани-
фестацији су присуствовали пред-
седник Општине Милан Ђокић 
и народни посланик Бранислав 
Јосифовић. Овом приликом, пред-
седник је најавио новчану помоћ 
свим матурантима средњих школа 
у износу од 5.000 динара.

62. куЛа
санацИја дИвљИх 
деПонИја

Потписан је уговор за реализа-
цију пројекта пошумљавања. По-
лагањем венаца, обележен је Дан 
победе над фашизмом. Ученици из 
Грчке боравили су у посети Кули. 
Посетила нас је и државна секре-
тарка у Министарству заштите 
животне средине Сандра Докић и 
обишла некадашњу дивљу депо-
нију која је сада пошумљени прос-
тор, као и локације у Новој Црвен-
ки, где је у току санација дивљих 
депонија. Одржана је још једна ак-
ција превентивних прегледа у Дому 
здравља. Председник Општине Да-

мјан Миљанић потписао је уговор 
за реализацију пројеката у оквиру 
програма „ЛИИД“. Средства која 
је Општина добила намењена су за 
изградњу фонтане и уређење пар-
ка. Одржане су Плазма спортске 
игре младих, Светски дан физичке 
активности, Слатки дани, концер-
ти, крос трка, фијакеријада...

63. бачки петровац
Подела дрвенИх 
комПостера

У Маглићу је одржано општинско 
такмичење „Пажљивкова смотра 
2024“, у реализацији Савета за без-
бедност саобраћаја. Одржан је рад-
ни састанак са представницима не-
мачког партнерског града Кирхајм 
унтер Тек. Немачко Министарство 
за културу и медије одобрило је део 
средстава за финансирање обнове 
евангеличке цркве. Прослављени 
су Дан Бачког Петровца и  Дан Гло-
жана. Општина, већ четири године, 
дели бесплатне дрвене компостере 
грађанима и школама за разградњу 
биоразградивог отпада и прављење 
бесплатног ђубрива за баште. До-
дељени су уговори грађанима за 
субвенције за куповину бицикла. 
Потписан је уговор са Министар-
ством рударства и енергетике за 
пројекат енергетске ефикасности 
кућа. Додељени су уговори удру-
жењима за реализацију програма 
од јавног интереса.

64. МаЛо црниће
хуманИтарне акцИје

Потписин је уговор са Ми-
нистарством за бригу о селу за 
пројекат Михољски сусрети села. 
Одржан је фудбалски турнир у 
насељу Врбница и акција добро-
вољног давања крви. Малишани 
из Предшколске установе „14. 
октобар“ донирали су играчке и 
гардеробу вршњацима слабијег 
имовинског стања. Потписан је 
уговор за доделу средстава за 
финансирање енергетске сана-
ције породичних кућа и станова 
са Министарством рударства и 
енергетике.

Државни секретар у Ми-
нистарству заштите животне 
средине Александар Дујано-
вић, заједно са председником 
Општине Милошем Марковим 
и његовим сарадницима, оби-
шао је радове на уклањању 
дивљих депонија у Сакулама. 

Министарство је обезбедило и 
камере за видео-надзор како 
би се додатно заштитиле овак-
ве локације у будућности. Одр-
жана је традиционална мани-
фестација Мајски дани, којом 
се обележавају Дани општине 
Опово.

49. опово
камере нa дИвљИм деПонИјама

Обележена је градска слава Ђурђевдан 
и Дан победе над фашизмом. Малишани 
из вртића „Мали принц“ и запослени у ЈКП 

„Зеленило“ учествовали су у садњи цвећа 
у Парку хероја. Заменица градоначелни-
ка Љиљана Тица потписала је уговор о 

суфинансирању енергетске санације поро-
дичних кућа и станова са Министарством 
рударства и енергетике. Завршава се ас-
фалтирање друге деонице пута од Риђице 
ка Растини и изградња саобраћајнице од 
Бачког Моноштора до Купусине. На Тргу 
светог тројства организован је Караван без-
бедности саобраћаја. Реконструисан је ко-
шаркашки терен у Јамама. Државна секре-
тарка Сандра Докић обишла је радове на 
уклањању дивље депоније у Гакову. Пред-
седник Владе Милош Вучевић, министар 
Горан Весић и председница Покрајинске 
владе Маја Гојковић обишли су радове на 
изградњи канализационе мреже у Безда-
ну. Министар културе Никола Селаковић 
посетио је Историјски архив. Постављена 
су модерна игралишта код излетишта у 
Кљајићеву и Сомбору, као и рефлектори на 
шест стадиона у насељеним местима. Пред-
седник СНС Милош Вучевић посетио је ак-
тивисте у Градском одбору. Први на листи 
„Александар Вучић-Сомбор сутра“ Антонио 
Ратковић захвалио се суграђанима на по-
верењу коалицији окупљеној око СНС-а на 
локалним изборима.

46. СоМбор

Посета ПремИјера мИлоШа вучевИћа

52. СвиЛајнац
Пет ИгралИШта за децу
Општина, у сарадњи са Националном 

службом за запошљавање, 14. пут заре-
дом, обезбедила је средства за реализа-
цију мера активне политике запошљавања 
за 16 приправника са високим образо-
вањем. Председник Општине Предраг Ми-
лановић потписао је уговор са министром 
Гораном Весићем за шест нових дечјих 
игралишта у селима Дубље, Кушиљево, 
Грабовац, Седларе, Луковица и у Врачар-
ској улици у Свилајнцу. Новоизграђени 
мост у селу Војска, свечано су отворили 
председник Владе Милош Вучевић, ми-
нистар Горан Весић и председник Општи-
не Предраг Милановић. На Међународном 
пољопривредном Сајму у Новом Саду, 
ресавски фармери освојили су велики број 
признања и награда.

57. трСтеник
дружење на тргу

Чланице Уније жена организо-
вале су дружење са суграђани-
ма, којима су активисти делили 

васкршња јаја. Захваљујући уго-
вору са Министарством заштите 
животне средине, ЈКП „Ком-

стан“ богатије је за нови камион 
смећар, 107 контејнера и 328 
канти које ће унапредити услуге.

51. уЖице
ПрИјем за све којИ су 
ПомоглИ у гаШењу Пожара

Шездесет ученика из породица 
лошијег материјалног стања ле-
товаће бесплатно у Бечићима, у 
објекту којим газдује Дечје одма-
ралиште из Ужица. Градоначелни-
ца др Јелена Раковић Радивоје-
вић посетила је породицу Јојић у 
Кремнима, чија кућа је изгорела 
у пожару, и обећала помоћ Града. 
Мере енергетске ефикасности у 
домаћинствима биће субвенциони-
сане средствима Министарства ру-
дарства и енергетике и Града. Ужи-
це је једна од 14 локалних самоу-
права које ће добити бесповратна 
средства за примену напредних 
технолошких решења у области 
друмског транспорта и саобраћаја - 
за проширење система видео-над-
зора, постављање камера на пар-
кинг места за особе са инвалиди-

тетом , као и за нову сигнализацију 
на пешачким прелазима код школа. 
Град финансира изградњу вртића 
у насељу Царина, а комплетно се 
реконструише вртић „Невен“ сред-
ствима Града и Министарства ру-
дарства и енергетике. Потписан је 
споразум о успостављању сарадње 
са француским градом Мезијер-
сир-Сен, а о потенцијалима Ужица 
говорило се и током посете држав-
нe подсекретарка САД Елизабет 
Ален. У Свечаној сали Градске куће 
приређен је пријем за појединце и 
колективе заслужне за гашење по-
жара на депонији Дубоко. Посебна 
захвалност исказана је министарки 
Ирени Вујовић, начелнику Репу-
бличког сектора за ванредне сита-
уције Луки Чауишићу и директору 
Србијавода Горану Пузовићу.
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СНС ПАНОРАМА
65. Стара паЗова
бројне акцИје И дружење 
са комШИјама

Чланови и симпатизери ОО СНС 
поправили су мобилијар на дечјим 
игралиштима, у парковима у близи-
ни школе у Војки. У свим насељима 
делили су бицикле деци из социјал-
но угрожених породица, а на штан-
довима су разговарали са суграђа-
нима и организовали дружења са 
најстаријим комшијама. Изборна 
листа „Александар Вучић - Стара 
Пазова сутра“ освојила је 16.805 
или 64,20 одсто гласова изашлих 
бирача, односно 38 мандата у ло-
калном парламенту. После избора, 
анализирали смо резултате и захва-
лили се грађанима на подршци.

66. аЛекСандровац
новИ асфалт

Aсфалтиран је пут у Плешу и у 
месним заједницама Горња Ржа-
ница и Веља Глава. У току су радо-
ви на асфалтирању два пута у МЗ 
Плоча, у засеоцима Ракићи и Јован-
чевићи. Председница Општине Је-
лена Пауновић потписала је угово-
ре са представницима 17 удружења 
грађана о суфинансирању пројект-
них активности. Председница 
Пауновић и министарка Дубравка 
Ђедовић Хандановић потписале су 
уговоре о заједничким улагањима 
у енергетску ефикасност стамбе-
них објеката грађана. Одржан је 
састанак Савета за омладину и до-
говорене су нове активности.

67. аЛибунар
уређење центра

У центру Алибунара одржана 
је велика акција садње сезонског 
цвећа. Председница Општине Зо-
рана Братић  плесала је са мату-
рантима Средње школе „Доситеј 
Обрадовић“. Чланови МО Влади-
мировац, МО Иланџа, МО Банат-
ски Карловац и МО Николинци, у 
друштву коалиционих партнера, 
одржали су штандове, разговара-
ли са суграђанима и делили ре-
кламни материјал. Чланови Савета 
МЗ Алибунар покренули су акцију 
уређења фонтане у центру. Завр-
шава се улица Змај Јове Јовановића 
у Иланџи, где је претходних дана 
завршена реконструкција спорт-
ског терена. У Банатском Карлов-
цу обновљени су спортски терен 
и тротоари у парку, а у Алибунару 
обновљене су пешачке стазе.

68. МаЛи Зворник
Посета 
ПољоПрИвреднИка 
сајму у новом саду

Локална самоуправа доделила 
је бесповратна средства за спро-
вођење мера енергетске санације 
породичних кућа и станова. За 
организовање манифестације 

Михољски сусрети села, Општи-
на је добила 500.000 динара од 
Министарства за бригу о селу. По 
традицији коју негује већ неколи-
ко година, локална самоуправа 
организовала је за пољопривред-
нике посету Међународном сајму 
пољопривреде у Новом Саду.

70. СрпСка црња
заврШава се Пут до 
радојева

Настављени су радови на за-
вршној фази реконструкције и ас-
фалтирања пута Радојево - Српска 
Црња. Такође, редовно су одржа-
вани штандови у свим насељеним 
местима, уз разговор са грађанима 
и поделу страначког материјала.

71. ада
Школске торбе за све 
Прваке

Ове године, девети пут, по-
дељене су школске торбе за све 
ђаке прваке. Укупно 134-воро 
деце из Аде, Мола и Утрина доби-
ло је нове торбе, вреће за физичко 
и футроле за оловке. Донатор ак-
ције је фирма „Белмил тим“, а ор-
ганизатори су Удружење грађана 
„Дуга“ и локална самоуправа.

72. Сечањ
новИ Под у халИ 
сПортова

Покрајински секретар за спорт 
Дане Баста и председник Општине 
Небојша Мељанац потписали су 
уговор за куповину пода од гуме за 
спортску халу у Јаши Томићу и за 
скидање старог паркета. Општина 
је конкурисала код Министарства 
за бригу о селу за куповину мини-
буса за превоз становништва, а по 
добијању средстава, спровела је 
јавну набавку и купила возило.

73. бечеј
Изградња бИогасног 
Постројења

Изводе се радови на санацији 
дела улице Герберових у Бечеју, 
а у току је изградња тротоара на 
Тополском путу и реконструкција 

дела тротоара у Змај Јовиној ули-
ци. Општина је добила подршку 
Министарства просвете за санацију 
уличног дела фасаде ОШ „Свето-
зар Марковић“ у Бачком Градишту 
и за санацију унутрашњости ОШ 
„Здравко Гложански“ у Бечеју. 
Фирма „Дим гас“ из Београда гра-
ди савремено биогасно постројење 
за производњу „зелене струје“  и 
грејање око 1.200 домаћинстава. 
Министарка Дубравка Ђедовић 
Хандановић и председник Општине 
др Вук Радојевић уручили су угово-
ре грађанима за субвенције за енер-
гетску санацију домаћинстава.

74. нови бечеј
аналИза ИзборнИх 
резултата

На састанку ОО СНС анализиран 
је резултат локалних избора. Од 
9561 изашлих бирача, листа „Алек-
сандар Вучић - Нови Бечеј сутра“ ос-
војила је 52,96 одсто гласова (5262), 
односно у Скупштини општине 
имаће 18 мандата, од укупно 31.

75. Житорађа
комуналнИ радовИ

Радници ЈКП урадили су кана-
лизациону мрежу у Доњем Црна-
тову, а ово предузеће купило је и 
машину за чишћење улица која ће 
им убрзати рад. Свакодневно се 
косе зелене површине на терито-
рији целе општине, а планирано 
је и крпљење рупа у свим селима 
и свим улицама које то захтевају.

76. ириГ
обнова фасада

Општина је обезбедила ауто-се-
дишта за све новорођене бебе, а 
уручио их је председник Општине 
Тихомир Стојаковић. Завршена је 
реконструкција дечијег игралишта и 
објекта Месне заједнице Крушедол 
село. Уручени су уговори представ-
ницима удружења грађана и ловач-
ких друштава. Иришки матуранти 
први пут су плесали кадрил у центру 
града. И ове године, Михољски су-
срети села одржаће се у Нерадину. 
Тour de fruška окупила је више од 
1.700 учесника у такмичењима у 

више бициклистичких и тркачких 
дисциплина. Завршена је обнова 
фасаде на јазачкој школи, а почела 
је реконструкција фасада у центру 
Ирига. Одржан је Конгрес руралног 
туризма, у организацији Туристичке 
организације Војводине.

77. Шид
разговор са грађанИма

Председник ОО СНС Зоран Се-
меновић, заједно са члановима 
ОО, сваког понедељка и четвртка, 
разговарао је са грађанима Шида. 
Активисти су свакодневно органи-
зовали штандове на више локација, 
разговарали са мештанима и дели-
ли страначки рекламни материјал. 
Функционери странке Биљана 
Пантић Пиља, Никола Селаковић и 
Владимир Орлић обишли су акти-
висте на штандовима и разговара-
ли са мештанима Шида.

78. љиГ
сећање на хероја 
са коШара

Председник Општине Миломир 
Старчевић, заменик Драган Стева-
новић и начелник управе Милан 
Јанићијевић положили су венац 
на споменик Дарку Милошевићу, 
који је настрадао на Кошарама. 
Посетио нас је председник Спорт-
ског савеза Србије Давор Штефа-
нек са сарадницима.

79. кањиЖа
младИ заИнтересованИ 
за куће на селу

Министарство за бригу о селу 
својим конкурсом, који је увек 
отворен, даје могућност младима 
да дођу до куће на селу. Општина 
Кањижа једна је од најуспешнијих 
у Србији по броју потписаних 
уговора. Заменик председника 
Општине Небојша Ракић и дирек-
тор Потиског водовода Душан 
Глишић обишли су радове на из-
градњи канализационе мреже у 
Хоргошу, у делу насеља Васиље-
во. Инвестиција је вредна 250 
милиона динара и у целости је 
финансира Управа за капитална 
улагања АПВ.

69. Лебане
брИга о жИвотној средИнИ
Чланице Актива 

жена обележиле су 
Светски дан зашти-
те животне средине, 
разговором са су-
грађанима на штанду 
и поделом платне-
них торби и флајера. 
Овом акцијом скреће 
се пажња на мање ко-
ришћење пластичних 
кеса и очување живот-
не средине.

83. Гроцка
Посета александра ШаПИћа

Председник СНС Милош Вуче-
вић и председник ОО СНС Марко 
Попадић разговарали су са акти-
вистима и симпатизерима. Акти-
висти МО ВМЛ организовали су 
дружење са највреднијим члано-
вима у Степином лугу. Активисти 
МО Коњарник уредили су парк у 
улици Данице Марковић и осве-
жили клупе и мобилијар, а насеље 
Рудо додатно је заблистало након 
уређивања мобилијара. Канди-

дати са листе Александар Вучић 
- Београд и Звездара сутра, Да-
рија Кисић и Александар Мирко-
вић, дружили су се са грађанима 
Миријева. Дарија Кисић обишла 
је породицу Радосављевић. Ор-
ганизована је трибина „Оснажен 
родитељ, задовољно дете“, као и 
трибина „Гасификација и остала 
стамбена питања“. Марко Попа-
дић разговарао је са сениорима из 
ММЛ и ВМЛ.

80. ЗвеЗдара
вучевИћ са актИвИстИма

Александар шапић обишао 
је радове на изградњи спорт-
ске дворане на обали Дуна-
ва. Завршено је преслагање и 

нивелисање гранитне коцке у 
улицама Моше Пијаде и Багре-
мовог сокачета. Одржан је 
Сајам спорта.

84. врачар
братИслав гаШИћ у разговору 
са грађанИма

Отворени су савремени спорт-
ски терени у Чубурском парку, 
који су на располагању свима 
који желе да се баве рекре-
ацијом. Реконструисано је сте-
пениште између солитера у ули-

ци Грчића Миленка 4а и 4б, које 
води у Видовданску улицу. Члан 
Председништва СНС Братислав 
Гашић разговарао је са грађани-
ма. Организовани су бесплатни 
излети за најстарије суграђане.

Одржан је скуп подршке 
листaма Александар Вучић 
- Београд и Лазаревац су-
тра. Председница ОО Тија-
на Давидовац, заједно са 
кандидатима листе „Алек-
сандар Вучић - Лазаревац 
сутра“, била је у посетама 
суграђанима и одржала је 
бројне пријеме грађана. Лазаревац су посетили 
чланови Главног одбора Михајло Јовановић и 

Александар Мирковић, и на штандовима раз-
говарали са грађанима. Министар Горан Весић 
посетио је радове на реконструкцији пута Ве-

лики Црљени - Јунко-
вац. Активисти Савета 
за екологију офарбали 
су клупе у парку, уре-
дили травњаке и сади-
ли цвеће у парковима. 
Одржана је трибина 
„Значај подстицаја у 
пољопривреди“. Ас-
фалтиране су улице у 
МЗ Жупањац, Брајко-
вац, Барзиловица, Мали 
Црљени и Загорка 
Драговић. Уз подрш-
ку Општине, у школи 
у Великим Црљенима 

изграђен је терен са мулифункционалном под-
логом.

82. ЛаЗаревац
велИкИ 
ПредИзборнИ 
мИтИнг

81. барајево
акцИје уређења
Активисти и чланови одр-

жавали су штандове широм 
општине. Активисти МО Гун-
цати организовали су акцију 
уређења Дома културе, док 
су активисти МО Глумчево 
брдо очистили јавну површи-
ну испред зграде МЗ, уреди-
ли терене за мале спортове, 

простор око дечјег игра-
лишта... Постављене су нове 
столице на аутобуском стаја-
лишту, а организована је и ак-
ција кречења простора испред 
МЗ Мељак. Потпредседник 
Главног одбора СНС Влади-
мир Орлић разговарао је са 
грађанима.
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СНС ПАНОРАМА

85. СавСки венац
чИШћење ПрИобаља
Општина је организовала бес-

платне излете за пензионере и 
обуке за коришћење рачунара и 
мобилних телефона. Обезбеђе-
не су бесплатне карте за позо-
риште. Одржани су бесплатни 
прегледи и консултације о здра-
вљу кућних љубимаца. У оквиру 
програма Бесплатна атлетика 
за децу, додељена је спортска 
опрема школама. Са Министар-
ством енергетике потписан је 
уговор о додели средства за 
суфинансирање програма енер-
гетске ефикасности домаћин-
става. У оквиру акције „Сава у 
срцу“, организована су крста-
рења. Одржан је Сајам спорта, 

као и турнир у баскету „три 
на три“. Поводом Међународ-
ног дана реке Саве, очишћено 
је савско приобаље. Отпочела 
је реконструкција дела улице 
у насељу Стјепан Филиповић. 
Функционери ОО разговарали 
су са грађанима на штандовима, 
посетили су више домаћинста-
ва и дружили се са члановима и 
симпатизерима. Са грађанима су 
разговарали функционери Сини-
ша Мали и Златибор Лончар, као 
и први на листи „Александар Ву-
чић - Савски венац сутра“ проф. 
др Зоран Џамић.  Функционери 
СНС и омладина уредили су сте-
пениште у Каменичкој улици.

87. нови беоГрад
Посета мИлоШа вучевИћа
Председник СНС Милош 

Вучевић разговарао је грађа-
нима блокова 44 и 45. Ор-
ганизована је трибина на 
којој су се симпатизерима и 
члановима странке обратили 

Милош Вучевић, др Марија 
Здравковић, Ивица Дачић 
и Расим Љајић. Такође, са 
грађанима блокова 63 и 64 
разговарали су Ана Брнабић 
и Александар Антић.

88. воЖдовац
дружење са суграђанИма

Активисти свих МО свако-
дневно су разговарали са су-
грађанима на више локација, уз 
поделу страначког материјала. 
На штандовима су се акти-

вистима придружили пред-
ставници листе „Александар 
Вучић-Београд сутра“ Јелена 
Танасковић, Љубица Вранеш, 
Дарија Кисић.

89. раковица
Посета ПородИцИ васИлИјевИћ

Председник СНС Милош Ву-
чевић посетио је породицу Ва-
силијевић, а затим и штандове 
у Кнежевцу. Функционери и 
активисти ОО редовно су оби-
лазили суграђане. Малишани-
ма је подељено 14 бицикала, а 
обезбеђени су и поклони за по-
родице, обезбеђени из личних 
средстава. Уређено је аутобуско 
стајалиште у улици Палих бор 
аца и постављене су клупе на ок-
ретници аутобуса 47. Уређена је 
пешачка стаза у улици Едварда 
Грига, парк у Јелезовачкој ули-
ци, као и зелене површине и иг-
ралиште у Мраковичкој улици. 

Поправљена је ограда на паса-
рели у Кијеву, уређен је парк са 
спортским тереном и теретаном 
у Видиковачком венцу. У ново-
изграђеном парку у Јелезовачкој 
улици организована је журка 
за најмлађе. На Сунчаном бре-
гу организован је хуманитарни 
турнир у баскету „три на три“. 
За најстарије суграђане орга-
низовани су излети. Отворен је 
реконструисани Парк јапанско-
српског пријатељства на Миља-
ковцу. Асфалтирана је улица 
Милана Бартоша у Реснику и 
улица Драгоша Калајића на Сун-
чаном брегу.

90. чукарица
здравље И ПодрШка женама

Активисти ОО уредили су 
дечији парк у насељу Церак, 
код ВМЦ, офарбали кошеве, 
клупе, парковски мобилијар 
и ђубријере. На трибини 
„Здравље и подршка жена у 
фокусу“, представнице листе 
„Александар Вучић - Београд 

сутра“ др Марија Здравковић 
и  Љубица Вранеш разговара-
ле су са грађанкама о здрављу 
жена и њиховом положају у 
друштву. У току је рехаби-
литација коловоза у Титовој 
улици и у Булевару младих у 
Железнику.

92. паЛиЛуЛа

брнабИћ И антИћ у вИШњИцИ
Активисти ОО СНС 

поклонили су бицикл 
дечаку Вуку. Чланови 
ОО организовали су 
дружење за Крајишни-
ке, којем је присуство-
вао и члан Председни-
штва СНС Никола Села-
ковић. Потпредседница 
Главног одбора СНС 
Ана Брнабић и потпред-
седник СПС Александар 
Антић разговарали су 
са грађанима Вишњице. 
Отворене су нове стра-
начке просторије на Ка-
рабурми. Активисти ОО 
организовали су акције 
кошења и уређења на 
више локација.

93. обреновац
Помоћ матурантИма

Градска општина, већ 
трећу годину заредом, сно-
си тршкове организације ма-

турске вечери за матуранте 
обреновачких средњих шко-
ла.

95. ЗеМун
обновљено дечје ИгралИШте

Одржана је трибина подршке 
листи „Александар Вучић - Бе-
оград сутра“, на којој су учест-
вовали и коалициони партнери. 
Земун и Батајницу посетила је 
Ана Брнабић, потпредседница 
Главног одбора СНС, и разгова-

рала са грађанима. Општина, у 
сарадњи са ПУ „Др Сима Мило-
шевић“, обновила је игралиште 
вртића „Чаролија“. Активисти и 
функционери ОО свакодневно су 
на инфо пултовима разговарали 
за суграђанима.

94. Сопот
марковИћ И 
ШтрљИћ на 
ШтандовИма

Министр Горан Весић обишао 
је радове на асфалтирању пута 
Сопот - Ђуринци. Уређена је јавна 
површина у МЗ Мали Пожаревац, 
обновљене су саднице у Клубу 
пензионера и настављена је акција 
чишћења и кошења јавних повр-
шина. Постављене су цеви у улици 
Војводе Путника за одводњавање 
атмосферских вода и насипају 
се улице у МЗ Парцани и Ђурин-
ци. Александар Мирковић и Ива 
штрљић разговарали су са грађа-
нима.

91. Стари Град
ПрИјем грађана

86. МЛаденовац
реконструкцИја амбуланте
Александар Шапић посетио је 

реконструисану амбуланту у МЗ 
Ковачевац и радове на изградњи 
вртића у Баташеву. Са радом су 
почели амбуланта у Јагњилу и 
поште у Пружатовцу и у МЗ 25. 

мај. Још 200 родитеља добило 
је од Општине ауто-седишта за 
бебе. Са Младеновчанима су се 
дружили Јанко Типсаревић, Да-
рија Кисић и Драган Марковић 
Палма.

Функционери и активисти ОО 
редовно су обилазили комшије. 
Председник ОО Лука Петровић, 
потпредседник Душан Тојагић и 
секретар Радослав Марјановић 
одржавали су пријеме грађана у 
нашим просторијама. Активисти 

и функционери су на штандови-
ма слушали предлоге и сугестије 
суграђана. Председник Петро-
вић држао је редовне састанке на 
којима се разговарало о текућим 
дешавањима и прављени су пла-
нови за будуће активности.



милОШ вучевић ОбиШаО Је радОве на изГрадњи тунела 
„ириШки венаЦ“, у склОпу ОбилазниЦе нОви сад - рума

неОпхОднО Је да се сви анГаЖуЈемО ОкО експО 2027, кОЈи Је прекретна 
тачка за развОЈ србиЈе у свакОм смислу, пОручиО Је председник вучић 

у Обраћању наЦиЈи из председниШтва србиЈе

на прОмОЦиЈи научнОГ часОписа „напредак“, кОЈи издаЈе фОндаЦиЈа 
за српски нарОд и дрЖаву

приЈем за андреЈа дрОбњакОвића, кОЈи Је на меЂунарОднОЈ 
„стемкО“ ОлимпиЈади у синГапуру ОсвОЈиО златне медаље из 

физике, хемиЈе, биОлОГиЈе, математике и инЖењерства

председник србиЈе александар вучић, пОвОдОм првОГ свесрпскОГ сабОра, 
састаО се са председникОм републике српске милОрадОм дОдикОм и са 

патриЈархОм српским пОрфириЈем

ФОТОГРАФИЈЕ МЕСЕЦА

премиЈер милОШ вучевић на Откривању спОменика милунки савић 
на вОЖдОвЦу, Где Је херОина из првОГ светскОГ рата Живела, уОчи 

видОвдана, њенОГ рОЂендана


